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EFONKSİYONEL TIP HASTALIKLARIN 
KÖK SEBEBİNİ ÇÖZMEYİ AMAÇLIYOR

UZUN SÜRE GÜNEŞTE KALMAK 
KANSER RİSKİNİ ARTIRIYOR

SUZAN MELTEM ZEKİ 7’DE

İSRAİL’İN ORTA DOĞU 
COĞRAFYASINDA  
GELECEĞİ OLMAYACAK!

TURAN GÜZEL 6’TE

GÖLGE GENEL 
 BAŞKAN ÖZGÜR ÖZEL

SERKAN AKKUŞ 3’TE

SENİ KİMSE ÜZEMEZ  
ŞİKAYETİ BIRAK

SOSYAL  
MEDYADA  
GÖRDÜĞÜNÜZ 
ÜRÜNLERİ  
BİLİNÇSİZCE 
KULLANMAYIN 2

Enflasyon böyle düşürülmez 
zamları durdurun

 Restoranlarda fahiş fiyata 47 milyon ceza

Dilan-Engin  
Polat'a 40 yıla 

kadar hapis 
 istemi

Bir yıldır hiçbir iz bulunamadı: 
Cinayet itirafı var, ceset yok

n

Hamas, ABD'nin 
Teklifini kabul etti

n İSRAİL  Doha'ya yeniden müzakere he
yeti gönderme kararı aldı. Reuters'ın 
haberine göre Hamas, ABD'nin teklifi
ni kabul etti. Gazze'deki saldırılar sü
rerken, taraflar arasındaki ateşkes ve 
rehine takası görüşmeleri devam edi
yor. Anlaşmanın birkaç hafta sürebile
ceği belirtilirken, ABD, başkanlık se
çimleri öncesinde anlaşma sağlanması 
için çabalıyor. /7’DE

n  DÖVİZ KURU: Döviz kurundaki dalgalanmalar, ithal gıdaların 
fiyatını doğrudan etkiliyor. Son yıllardaki dalgalanmalar, Tür
kiye'de gıda fiyatlarının artmasında önemli bir rol oynuyor. 
Tarımsal üretimdeki problemler: Kuraklık, sel gibi iklim
sel faktörler ve tarımsal üretimdeki diğer problemler de gıda 
arzını düşürerek fiyatların artmasına neden oluyor. 
Artan maliyetler: Gübre, mazot gibi tarımsal girdi fiyatla
rındaki artışlar da maliyetleri yükselterek gıda fiyatlarına 
yansıyor. 
Arz ve talep dengesizliği: Bazı ürünlerde arz ve talep den
gesizliği de fiyat artışlarına yol açabiliyor.

PEKİ BU KADAR BÜYÜK BİR FARK NASIL OLUŞUYOR?

n  KÜRESEL gıda fiyatları, tahıl fiyatlarında
ki düşüşle dengelenen bitkisel yağ, şeker 
ve süt ürünleri endekslerindeki artışlarla 
aylık bazda değişmedi. FAO Gıda Fiyatları 
Endeksi Haziran ayında 120,6 seviyesin
de kaldı. Bu rakam, bir yıl önceki seviye
nin yüzde 2,5 altında ve Mart 2022'deki 
tarihi zirvenin ise yüzde 24,8 altında. 
Türkiye'de gıda enflasyonu küresel orta
lamaya göre oldukça yüksek ve bu durum 
halkı oldukça zor durumda bırakıyor.

DÜNYADA İSE DURUM 

n  KÜRESEL gıda fiyatları artış eğilimini sürdürürken, 
Türkiye'deki gıda enflasyonuyla arasındaki fark gide
rek büyüdü. Dünyada gıda fiyatları düşüyor, Türkiye'de 
ise fırlayarak rekorlar kırıyor. Birleşmiş Milletler Gıda 
ve Tarım Örgütü (FAO) verilerine göre küresel gıda fi
yatları aylık bazda değişim göstermezken yıllık bazda 
yüzde 2,1 düşüşe geçti. Buna karşın Türkiye'de gıda fi
yatları yıllık bazda yüzde 68'i aşarak korkunç bir artışa 
imza attı. Dünya gıda fiyatları Haziran ayında bitkisel 
yağ, şeker ve süt ürünleri endekslerindeki artışların ta
hıl fiyatlarındaki düşüşle dengelenmesiyle aylık bazda 
değişim göstermedi. Bloomberg'in haberine göre, Bir
leşmiş Milletler Gıda ve Tarım Örgütü (FAO) tarafından 
derlenen, tahıllar, yağlı tohumlar, süt ürünleri, et ve şe
ker fiyatlarındaki aylık değişimleri izleyen dünya gıda 
fiyatları endeksi Mayıs ayındaki revize 120,6 seviyesin
den değişim göstermeyerek Haziran ayında 120,6 
oldu. Mayıs gıda fiyatları endeksi daha önce 120,4 ola
rak açıklanmıştı. Haziran ayındaki dünya gıda fiyatları 
endeksi bir yıl önceki seviyenin yüzde 2,5 altında, Rus
ya'nın Ukrayna'yı işgaliyle Mart 2022'de kaydettiği ta
rihi zirvenin ise yüzde 24,8 altında bulunuyor.

 TÜRKİYE'DE GIDA FİYATLARINDA KORKUNÇ ARTIŞ

Dünya gıda fiyatları düşerken Türkiye'de tam tersi yaşanıyor. Küresel gıda fiyatları yıllık bazda yüzde 2,1 
gerilerken, Türkiye'de bu oran tam yüzde 68,2'ye ulaşarak küresel ortalama ile arasındaki makas açılıyor.

25 ilde aranan 
'binbir surat'  
yakayı ele verdi

n DENİZLİ’nin Pamukkale ilçesi Gözler Mahal
lesi’nde bulunan bir restoran işletmesini te
lefonla arayarak kendisini "turizmci" olarak 
tanıtan Murat Ç. (51), onlarca kişilik turist 
kafilesi getireceğini belirterek rezervasyon 
yaptırdı. Aynı yöntemle birçok restoranı ara
yan sözde turizmci Murat Ç., turist kafilesi
nin yalnızca Gaziantep baklavası yediğini be
lirterek tatlıların Gaziantep’ten getirilmesi 
gerektiğini söyledi. 

 
       ÖNCE TURİZMCİ SONRA TATLICI OLDU 
n RESTORAN sahibine, sürekli sipariş verdikle

ri sözde Gaziantep baklavacısının numarası
nı verdi. Telefonu açan Murat Ç., bu kez de 
kendisini "tatlıcı" olarak tanıtarak 59 bin li
ralık sipariş aldı. Parayı peşin ödeyen işlet
me sahibi H.A., rezervasyon günü geldiğinde 
ne turist kafilesi ne de tatlılar gelmeyince 
dolandırıldığını anladı ve jandarmaya ihbar
da bulundu. 

 
      SESİNİ DEĞİŞTİRİP ROLDEN ROLE GİRDİ 
n İHBAR üzerine harekete geçen Denizli İl Jan

darma Komutanlığına bağlı Jandarma Suç 
Araştırma Timleri (JASAT), şüpheliyi yakala
mak için çalışma başlattı. JASAT ve Pamuk
kale İlçe Jandarma Komutanlığı tarafından 
yürütülen soruşturmada, Murat Ç.’nin ses 
değiştirme yeteneğine sahip olduğu ve bu 
yöntemle işletmelere kendini önce "sekre
ter", sonra "turizm patronu" ve son olarak 
ise "tatlıcı" olarak tanıttığı belirlendi. 

 
       DOLANDIRICIDAN PİŞKİN SÖZLER 
n İZMİR'de olduğu tespit edilen Murat Ç., JASAT 

timleri tarafından düzenlenen operasyonla 
gözaltına alındı. Dolandırdığı mağdurlardan 
gelen paraların yattığı banka hesabının sahi
bi, 18 suç kaydı bulunan İsmail Y. (25) de ya
kalandı. 24 saat içerisinde İzmir’de yakala
nan 2 şüpheli Denizli’ye getirildi. Jandarma
daki işlemlerinin ardından adliyeye sevk 
edilen Murat Ç., "Neden dolandırdınız?" so
rusuna "Hak ettikleri için dolandırıyorum" 
cevabını verdi.

n DİLAN ve Engin Polat'ın da 
aralarında bulunduğu 28 
şüpheliye yönelik iddiana
me hazırlandı. Polat çiftine 
'örgüt kurma', 'suçtan kay
naklı malvarlığı değerlerini 
aklama' ve Futbol ve Diğer 
Spor Müsabakalarında Ba
his ve Şans Oyunları Düzen
lenmesi Hakkında Kanun'a 
muhalefet suçlarından 
40'ar yıla kadar hapis ceza
sı istendi.  /6’DA

n FAHİŞ  fiyatla müca
dele kapsamında Ti
caret Bakanlığı düğ
meye bastı. Bakan
lık, yiyecek ve içecek 
hizmeti veren 114 
bin 567 firmaya ya
pılan denetleme ça
lışmaları kapsamın
da 47 milyon 43 bin 
348 Türk lirası tuta
rında idari para ce
zası uyguladı. /5’TE

Berberler Pazar  
günleri kapalı olacak

Y
nn

İBB kentsel 
dönüşüm 
projesinin 
detaylarını 
açıkladı

n İBB Genel Sekreter Yardımcısı Gürkan Ak
gün, kentsel dönüşüm projelerine yapıla
cak maddi desteklerin koşullarını açıkla
dı. İBB, riskli yapılarını KİPTAŞ ile yenile
mek isteyen hak sahiplerine, gelir durum
larına göre toplam maliyetin yüzde 40 ile 
yüzde 65’i arasında destek sağlayacak. 
/5’TE

TÜRKİYE GIDA ENFLASYONUNDA DÜNYADAN UZAK

n ART arda gelen zamlar nedeniyle 
enflasyonun düşmesinin mümkün 
olmadığını belirten TESK Genel 
Başkanı Bendevi Palandöken, 
"Tedbir olarak düşünülen, ekono
minin düzelmesi için gösterilen 
çabalar daha büyük sıkıntı doğu
ruyor. Zamları durdurun artık" 
dedi.  /5’TE

n KONYA'da 6 Temmuz 2023'te kaybolan ve 
daha sonra eşi Tayfur Kılıç'ın öldürdüğünü 
itiraf ettiği Bedriye Kılıç'ın cansız bedenine 

aradan geçen bir yıla rağ
men ulaşılamadı. Bedriye 
Kılıç'ın acılı anne ve babası 
"Kızımın da bir mezarı ol
sun" diyerek yetkililerden 
yardım istedi. /6’DA

n TİCARET  Bakanlığı, berber, kuaför ve güzel
lik salonlarının haftanın bir günü kapalı ol
masına karar verdi. Bu düzenleme 1 Tem
muz'da yürürlüğe girdi. Uygulamayla birlik
te Ankara ve İstanbul'daki berberler, pazar 
günleri çalışmama kararı aldı. /5’TE

FiYATLAR UÇMAYA 
DEVAM EDiYOR
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Tunceli Devlet Hastanesi acil hekimiDr. Celal Oktay Karataş, yılan ve akrep sok-masında yapılması ve yapılmaması gere-kenler hakkında bilgilendirmelerde bulun-du. Tunceli Devlet Hastanesinde görevli acilhekimi Dr. Celal Oktay Karataş, özellikle yazaylarında artan yılan ısırıkları ve akrep sok-malarında yapılması gerekenler hakkındaaçıklamalarda bulundu. Yılan ve akrep zeh-rinin etkilerinin türlerine, etkilenen bölge-nin konumu ve kişinin metabolik yapısınagöre değişiklik gösterdiğini belirten Dr. Ka-rataş, ''Yılan ısırığına ve akrep sokmasınamaruz kaldığımızda öncelikli olarak panikyapmamalı, nabzımızı hızlandıracak aktivi-telerden kaçınmalıyız. Bu yapacağımız akti-viteler nabzı hızlandıracağından dolayı zeh-rin etkisinin daha çabuk görülmesine ne-den olabilecektir. Yılan ısırığı ve akrep sok-masından etkilenen bölgenin kalp seviyesi-nin alt kısmında tutularak su ve sabunla yı-kanması gerekir. Etkilenen bölgeyi 8-10santim yüksekliğindeki bölgeden bandajuygulaması yapmalıyız. Bu yaptığımız ban-daj uygulaması dolaşımı tamamıyla kesme-meli. Yapılan yanlışlardan biri dolaşımı ta-mamıyla etkileyecek şekilde turnike uygula-ması yapılmasıdır. Bu yapılan uygulama et-kilenen bölgenin alt kısmındaki dokununnekrozuna neden olmaktadır. Bu yüzdenaşırı sıkacak şekilde olmayacak şekilde ban-daj uygulaması yeterli olacaktır'' dedi.Zehirlenen bölgenin emilmesi veya ke-silmesinin sakıncalarına vurgu yapan Dr.Celal Oktay Karataş, “Sıklıkla yapılan birbaşka hataya değinecek olursak zehirlenenbölgenin emilerek o zehri çıkarma işlemi vekesilerek o bölgeden zehri atma işlemi. Buişlemlerden öncelikli olarak zehri emerekbir diğer kişinin çıkarmaya çalışması kişininağzında minimal da olsa bir yara varsa o ki-şinin de zehirlenmesine yol açacaktır. Diğeryanlış ise kesilen bölgenin temizlenmeyeçalışılması, kesim bölgesinden sonra zehrindolaşıma daha hızlı katacak ve kişinin ze-hirlenme sürecini hızlandıracaktır. Bu hata-ları yapmamayı öneriyoruz'' diye konuştu.

Dr. Karataş, 
yılan ve akrep 
sokmasında 

yapılması 
gerekenleri anlattı

Doç. Dr. Mustafa Tosun, uzun süre güneş-te kalmanın kanser riskini arttırdığını söyledi.Yaz mevsiminin gelmesiyle birlikte güneşkremi kullanımında ciddi bir artış yaşanıyor.Uzmanı yaptığı açıklamada sahte güneş krem-lerine karşı uyarılarda bulunurken her üç saat-te bir kremin yenilenmesi gerektiğini vurgula-dı. Her yıl olduğu gibi bu yıl da güneşin dikgeldiği ve UV ışınlarının en yoğun olduğu yazmevsiminde, güneş kremi kullanımı oldukçaarttı. Gün boyunca dışarıda çalışanlar, açık ha-vada spor yapanlar veya sıradan bir günü gü-neş altında geçiren herkes, güneş kremi kul-lanmayı ihmal edebiliyor. Sivas CumhuriyetÜniversitesi Dermatoloji Anabilim Dalı Öğre-tim Üyesi Doç. Dr. Mustafa Tosun piyasadakisahte kremlere karşı vatandaşı uyararak,“Krem tercihinde bilindik markalar tercih edil-meli. İnternette satılan sahte kremlere dikkatedilmeli” dedi. Çocukların güneşe fazla maruzkaldıklarında oluşan güneş yanıklarının ilerle-yen dönemlerde kansere neden olabileceğinivurgulayan Tosun, “Güneşle birlikte son yıllar-da deri kanseri de arttı. Güneşin deri kanseri-ne etkisi, güneşe bağlı lekelenmeler, hem degüneşe bağlı yaşlanma gibi yan etkiler gözüke-bilir. Kış aylarında da güneşten korunmakönemli fakat yaz aylarında güneşten korun-mak önem arz ediyor. Güneş ışınları dünyamı-za saat sabah 10.00 ile 16.00 arasında dik açıy-la ulaşıyor. Bu saat aralığında mümkün oldu-ğunca dışarı çıkılmamalı. Dışarı çıkıldığı tak-dirde ise çıkmadan yarım saat önce güneş kre-mi kullanılmalı ve her üç saatte güneş kremitazelenmeli. Çünkü güneş kremlerinin belli birkoruma süresi var. Yaşlılar ve çocukların gü-neşten kendilerini korumaları lazım. Özellikleçocuklar güneşe fazla maruz kaldıklarındaoluşan yanıkları ilerleyen dönemlerde kansereneden olabilir. Güneş kremlerinde dermokoz-metik markalar önemli. İnternette satılan sah-te kremlere dikkat edilmeli. Tabii bununla bir-likte cilt tipine uygun krem seçimi de bir hayliönemli. Güneş kremleri D vitamini senteziniengellemez. Güneş yanığı olduktan sonra bi-zim önerdiğimiz kremler kullanılmalı. Halkarasında bilinen yoğurt ve buz sürme durumuortaya beklenmeyen sonuçlar çıkartabilir”şeklinde konuştu.

‘Uzun süre 
güneşte kalmak

kanser riskini 
arttırıyor’

Uzmanı uyardı: "Sosyal 
medyada gördüğünüz ürünleri

bilinçsizce kullanmayın"

Sağlık alanında son yıllardaönemli bir yer edinen "Fonksiyonel TıpYaklaşımı" hakkında bilgi veren AileHekimliği Anabilim Dalı Öğretim Üyesive Düzce Üniversitesi Tıp FakültesiHastanesi Başhekim Yardımcısı Dr. Öğ-retim Üyesi Hüseyin Nejat Küçükdağ,kişiyi bütüncül olarak ele alan fonksi-yonel tıp yaklaşımıyla hastalıkların köksebebini bulmaya çalıştıklarını belirtti.Fonksiyonel Tıp’ın, hastalıkların ar-kasındaki fonksiyonel bozuklukları or-taya çıkarmaya ve tedavi etmeye çalı-şan bir tıp uygulaması olduğunu bildi-ren Küçükdağ, “Hastalıkları düzeltilme-si gereken sayılardan / değerlerdenibaret görmez. Hastaların semptomla-rını yani hastalıkları dolayısıyla ortayaçıkan bulgularını, sadece semptomatiktedavi ile düzeltmeye çalışmaktan ziya-de hastalığı ortaya çıkaran kök sebebibulup, bunun ortadan kaldırılmasıylatemelden çözer” dedi.
“Hastalık yoktur, 
hasta vardır”Fonksiyonel Tıp’ın, hastaya bütün-cül bir yaklaşım sergilediğini belirtenDr. Küçükdağ, hastalıkların kök sebebi-ni bulmaya çalıştıklarını söyledi. Fonk-siyonel Tıp’ın hastalıkların kök sebebi-ni çözerek hastanın tam sağlık haliniyakalamayı amaçladığını ifade edenKüçükdağ, “Bununla beraber sağlıklıbeslenmeyi ve yaşamayı kişiye öğrete-rek hastalıkların ortaya çıkmadan en-gellenmesini de amaçlar. Daha kolayanlaşılması açısından İngilizce olarak4P (predictive, preventive, personali-zed, participitay) kısaltması kullanıl-maktadır. Öngörücü yaklaşımıyla; danı-şan kişinin ailesinde bulunan hastalık-lar ile kendinin mevcut tahlil sonuçlarıve bulguları değerlendirilerek benzer

bir hastalığın ortaya çıkma riski öngü-rülür. Önleyici yaklaşımıyla; bu hastalı-ğa doğru gidişi; hayat tarzı değişiklikle-ri ve gerekli takviyelerle durdurmayaçalışır. Kişiselleştirilmiş yaklaşımıyla;‘hastalık yoktur, hasta vardır’ der ve herbireye özel bir yaklaşım sergiler. Yaniher kişide hastalık farklı seyredebilir,farklı bulgularla ortaya çıkabilir. Yerigeldiğinde de kişinin genetik ve meta-bolik haritalarının çıkarılması gereke-bilir. Tüm bu sürecin güzel işlemesi içinde hastanın katılımcı olması gerekir.Yani tedavinin başlamasına istekli, ya-şam tarzını değiştirmeye hazır olmasılazım” diye konuştu.
Kişiyi bütüncül olarak 
ele alıyorFonksiyonel Tıp yaklaşımını bilinensağlık bilimlerinden ayıran noktalarınadeğinen Hüseyin Nejat Küçükdağ, “BenAile Hekimliği Anabilim Dalı’nda görev-li bir öğretim üyesi olarak, FonksiyonelTıp ile Aile Hekimliği nosyonu arasındaçok benzerlik görüyorum. Özellikle ki-şiyi bütüncül olarak ele alma açısından.Genel olarak tüm branşlar açısındanele aldığımızda pratikte olması gerekende budur. Ancak aşırı branşlaşma sebe-

biyle vücudun tek bir noktasına odak-lanan bakış açısı sebebiyle hastayı birbütün olarak değerlendirmek zorlaşa-biliyor. Tıp eğitiminde biraz önce bah-settiğim tüm yaklaşımlar öğrencilereverilmektedir. Bununla beraber hekim-lerin sahada karşılaştıkları hasta yüküsebebiyle bunların uygulanması zor ol-maktadır. Zamanla dünya genelindepratik uygulama hastanın acısını, ağrı-sını, öksürüğünü, kabızlığını vb. semp-tomlarını çözmek üzerine gelişmişbunlara neden olan kök sebebin tespitive tedavisi geri planda kalmıştır. Örnekvermek gerekirse toplumda çok sık gö-rülen haşimato hastalığından muzda-rip bir bireyin pratikte 3-6 ayda bir ti-roid hormonları açısından kontrolü ya-pılarak hormon tedavisinin dozu ayar-lanmakta ancak haşimato hastalığınıngeliştiği otoimmun zemini hazırlayansüreçler, beslenme tarzları, vitamin mi-neral eksiklikleri analiz edilerek bu köksebebin çözümü üzerine gidilmesi at-lanmaktadır” ifadelerine yer verdi.Bir hastanın Fonksiyonel Tıp nosyo-nuyla değerlendirilmesinin anne kar-nındaki süreçten başladığını bildirenKüçükdağ, “Anne sütüyle beslenmesin-den tutun yaşamı boyunca karşılaştığı

fiziksel / duygusal travmaların, geçirdi-ği operasyonların öğrenilmesi, tüm or-gan sistemlerini ele alan fizik muayene-nin yapılması ve bulgularının incelen-mesi gerekmektedir. Yine ailedeki has-talık öyküsü de bize bireyin mevcuthastalıkları ve zamanla gelişebilecekhastalıkları hakkında bilgi verir” diyekonuştu.
İlk hedef bağırsak sağlığını
kazanmakHastanın şikayetleri altında yatankök sebebin geniş inceleme ve labora-tuvar bulgularıyla tespit edildiğini ve budoğrultuda tedavisinin planlandığınıaktaran Küçükdağ, Fonksiyonel Tıp’tatedavinin başını sağlıklı beslenmeninplanlanması aldığını bildirdi. Özelliklesağlıksız bir bağırsağın başka hastalık-lara zemin oluşturduğuna dair gözlem-lerin ve literatür bilgilerin olduğuna işa-ret eden Dr. Küçükdağ, bu nedenle ilkhedeflerinin bağırsak sağlığını kazan-mak olduğunu kaydetti. Eliminasyon di-yeti ile özellikle romatolojik ve otoim-mun süreçlerin durdurulabildiğini be-lirten öğretim üyesi, “İnsülin direnci, ka-raciğer yağlanması, trigliserid yüksekli-ği gibi metabolik süreçlerde de hastayauygun diyet ile çok ciddi geri dönüşleralmaktayız. Yine alerjik hadiselerde his-tamin eliminasyonu için diyetler vere-bilmekteyiz. Diyet, egzersiz ve gereklihayat tarzı değişiklikleriyle beraberhastanın sistemlerinin doğru işlemesiniengelleyen mineral ve vitamin eksiklik-leri de tespit edilerek gerekli takviyeleryapılır. Gerektiğinde inflamasyonu azal-tacak ve bağışıklık sistemini regüle ede-cek takviyeler de planlanır. Bunlarla be-raber konvansiyonel tıpta kullanılanilaçlar da ilgili tedavi kılavuzu önerileri-ne göre kullanılabilmektedir” dedi.

Fonksiyonel tıp, hastalıkların kök
sebebini çözmeyi amaçlıyor

Deri ve Zührevi Hastalıkları Uz-manı Doktor Rana Başara Şahin,mümkün olduğunca sıcak havalardadışarı çıkmamak gerektiğini belirte-rek, temmuz ve ağustos aylarında sı-cakların daha çok artacağını söyledi.Özellikle saat 10.00 ile 17.00 arasındamümkün oldukça dışarı kalınmamasıgerektiği uyarısında bulunan Dr. Şa-hin, ultraviyole indeksinin en yüksekolduğu saatler olup, dışarı çıkılacaksamutlaka gölgenin tercih edilmesi vedışarı çıkmadan önce güneş kremininuygun miktarda uygulanmasını ifadeetti.Zaman geçtikçe ve terledikçe gü-neş kreminin de etkisi azaldığını akta-ran Dr. Şahin, "Bu sebeple 2-3 saattebir güneş kremimizi tekrar sürmeli-yiz. Yazın güneşten korunmaya, güneşkoruyucu sürmeye daha çok dikkatetmeliyiz. Ancak yaz kış demeden gü-neş kremi kullanmalıyız. Aksi takdir-de ileri zamanlarda derinin kanserolma oranı oldukça artıyor. Bunun ya-nında sıcak çarpmasını önlemek içinözellikle gün içinde tüketilen su mik-tarına dikkat etmeliyiz. Günde 2-3 lit-re kadar su tüketimine özen göster-meliyiz. Güneş ışınlarının en yoğun ol-duğu saatlerde dışarda çalışmak zo-runda olanlar mümkünse gölge alan-ları tercih etmeli, güneş ışından koru-ma özelliği olan pamuklu kıyafetlergiymeli, güneş koruyucusunu sık tek-rarlamalı ve sıvı tüketimine dikkat et-melidir. Ayrıca araba içinde bebek, ço-cuk ve evcil hayvan bırakılmamasınaçok dikkat edilmelidir” dedi.Evde yapılan maskelerin ciltte cid-di hasarlara neden olabileceğine dik-kat çeken Dr. Şahin, "Cilt lekeleri içinkesinlikle doğal yöntemlere başvurul-maması gerekiyor. Doğal olarak nite-

lendirildiğimiz yiyeceklerle veya baş-ka doğal yöntemlerle yaptığınız mas-keler cildinizde kalıcı hasarlara ve le-kelere sebep olabilir. Limon ve tu-runçgiller cilde direk uygulandığındatam tersi ciltte Lekeye sebep olabili-yor. Cilt bakım rutinin oluşturmak veürünler hakkında bilgi almak içinmutlaka cildiye hekiminden randevualınmalı. Lekeleri önlemek için de gü-neş kremi mutlaka kullanmamız gere-kiyor” ifadelerini kullandı."Sosyal medyada önerilen bakım

kremlerini cilt doktorunuza sormadankullanmayın" diyen Dr. Şahin, “Piyasadave bir çok farklı markalarda oldukçafazla ürün bulunmaktadır. Cildinize uy-gun olan ürünler kişiye özel ve güveni-lir markalardan seçilmelidir. Bu yüzdenen iyi tercih cilt doktorunuzun sizin cil-dinize göre önerdiği ürünler olacaktır.Bu yüzden sosyal medyada influencer-ların önerdiği ürünleri direkt kullanma-yalım. Cilt doktorundan randevu alıpcilt probleminize uygun tedavi ile teda-viye destek cilt bakım rutini oluştura-

rak ürün önerisi almalısınız. Güneş has-sasiyeti olan, güneş alerjisi olan, Lupushastalığı gibi güneşle birlikte hastalığı-nın aktivitesi artan, akne, gül hastalığıgibi cilt hastalıkları olan kişiler mutlakagüneşte çok dikkat etmelidir. Örneğinbir akne hastası güneşe dikkat etmez vegüneş koruyucusu kullanmazsa hem si-vilceleri artabilir hem de bu lekeleri ar-tabilir. Ya da gül hastalığı varsa, cildi sü-rekli kızarıyorsa güneş koruyucu kul-lanmıyorsa şikayetlerin artış görülebi-lir" şeklinde konuştu.

Mardin Eğitim ve Araştırma Hastanesi Deri ve Zührevi Hastalıkları Uz-manı Doktor Rana Başara Şahin, doktor tavsiyesi olmadan sosyal medya-da paylaşılan cilt kremleri ile ilgili uyarılarda bulundu.

07ISTIKLAL-02.qxp_Layout 1  5.07.2024  21:47  Page 1



37 TEMMUZ 2024 PAZARASAYİŞ

Adana'da 39 ve 49yerinden bıçaklana-rak öldürülen anneile oğlun yakınları,katilin idam edilme-sini isteyerek "Kelle-sini kessinler" dedi.

Torunu ve kızı canice öldürülen
aile, katilin idamını istedi

44 suç kaydı ile aranan suç makinesi yakalandı
kaysEri’dE jandarma ekipleri ta-rafından yapılan çalışmalarda 44 ayrıaranma kaydı ile 71 yıl 2 ay 20 günkesinleşmiş cezası olan şahıs yaka-landı.Kayseri İl Jandarma KomutanlığıJASAT Kısım Amirliği ve Melikgaziİlçe Jandarma Komutanlığı tarafındannitelikli suçlardan aranan şahıslarınyakalanmasına yönelik çalışma başla-tıldı. Yapılan çalışmalarda 44 ayrı suç(Hükümlü ve Tutuklunun Kaçması,21 hırsızlık, 11 Mala Zarar Verme, 9Konut Dokunulmazlığı İhlali, 2 BirAdet Ateşli Silah ve Mutat SayıdakiMermileri Bulundurma suçları) ol-mak üzere toplam 71 yıl 2 ay 20 günkesinleşmiş hapis cezası ile 5 yıldıraranan M.Ş. isimli şahıs, yaklaşık 6aydır sürdürülen çalışmalar netice-sinde Melikgazi ilçesi Kazım Karabe-kir Mahallesi’nde yakalandı.Yakalanan şahıs, işlemleri yapıl-mak üzere karakola götürüldü.

Erzurum merkezli 5
ilde dolandırıcılık

operasyonu
ErZurum merkezli 5 ildedüzenlenen operasyonda dolan-dırıcılık yapan 9 şüpheli yaka-landı. Şahısların internet üzerin-den araç satan şahısların ilanla-rını kopyalayarak dolandırdıkla-rı belirlendi.Erzurum İl Emniyet Müdürlü-ğü Asayiş Şube Müdürlüğü ve İs-tihbarat Şube Müdürlüğünce do-landırıcılık faaliyetlerinin deşif-re edilmesi ve yeni mağduriyet-lerin engellenmesi amacıyla yü-rütülen dosya kapsamında tespitedilen şüpheli şahısların, çıkaramaçlı oluşturdukları sistemlearaç satışı yapmak isteyen va-tandaşların ilanlarını internetsitelerinden kopyalayarak sahteilan verdikleri, ağlarına düşür-dükleri vatandaşları noterde bu-luşturarak satış bedelinin kendihesaplarına gönderilmesini sağ-ladıkları, ayrıca vatandaşlarımı-zı Polis-Savcı rolünde arayarakadlarına sahte altın bozduruldu-ğunu, operasyon yapılacağını,söyledikleri iban numarasınapara göndermediği taktirde ken-disinin de zarar görebileceğisöylemleri ile korku ve panikoluşturarak, verdikleri iban he-saplarına paralar yatırttıkları,hesaplarına gelen paraları krip-to hesaplara transfer ederek pa-ranın izini kaybettirmeye çalış-tıkları tespit edildi.

ZOnguldak'ta 2022 yılındaöğrenci servisinin uçuruma yuvar-lanması sonucu lise öğrencisi Büş-ra Akın'ın hayatını kaybettiği 18öğrencinin de yaralandığı kazaylailgili 3 tutuksuz sanığın yargılan-masına devam edildi.Zonguldak 1. Ağır Ceza Mahke-mesi'nde görülen duruşmada tu-tuksuz sanıklardan şoför Fikret B.(67), araç sahibi Ramazan A. (33)ve babası Müslüm A. (68) hazırbulundu. Duruşmada kazada yara-lanan öğrenciler Senanur O. ileKumsal O. ile taraf avukatları dayer aldı.Kaza sonrası tedavisi nedeniyleİstanbul'a taşınmak zorunda kal-dığını anlatan mağdur öğrenci Se-nanur O., sanıklardan şikayetçioldu. Davaya katılmak istediğiniifade eden Senanur O., "Kaza anınailişkin çok bir şey hatırlamıyorum.Kazadan sonra tedavilerim bitme-di, hala devam ediyor. Ayrıca teda-vime burada devam edemediğimiçin İstanbul'a taşınmak zorunda-yım. Kazadan dolayı ağrılarım veacılarım devam ediyor. Biz zaten1-2 yıldır sürekli servisi değiştir-meye çalışıyorduk. Bir kere değil,birkaç defa servis aracının değiş-mesi hususunda Milli Eğitim Mü-dürlüğüne dilekçe yazmıştık. Bizehiçbir şekilde geri dönüş yapılma-dı. Servis gitmemesi gereken vetrafiğe kapalı olan yollarda gidip

geliyordu. Ayrıca hiçbir güvenliği-miz yoktu. Emniyet kemeri bozukolduğu için takamıyorduk. Ayrıcaçoğu koltuk da kırıktı" dedi.Mağdur öğrenci Kumsal O. dakazadan sonra çarpmaya bağlı ola-rak ayağında yırtık ve kitleleroluştuğunu ifade ederek, "Yakındatekrar kontrolüm var. Ameliyatolma durumum var" dedi.Katılanların avukatı OsmanYayla, tutuksuz sanık olan şoför Fi-kret B.'nin kaza sırasında hastalı-ğının olmadığına inandıklarını ifa-de ederek, "Biz bu hususta rapo-run aldırılmasının gerekmediğine,o an için bir rahatsızlığının olma-dığına inanıyoruz. Zira olay oluş veöğrencilerin beyanları bu yönde-dir. Ayrıca önceki beyanlarımızdada belirttiğimiz üzere sanıklarıntutuklanmasını talep ederiz" ifa-delerine yer verdi.Yayla ve diğer müştekilerinavukatları da sanıkların tutuklu

yargılanmasını istedi.Sanık R.A.'nın avukatı, kazadansonra araca tedbir konulduğunuve araç üzerindeki incelenecekbaşka bir durumun söz konusu ol-madığını ileri sürerek sanığa tes-lim edilmesini istedi. Sanık avuka-tı, "Müvekkilin zararları nasıl gide-rilecek? Hem içeride hem dışarıdasaldırıya uğruyor. Aracın iadesi ta-lep edilmiş, araç verilmesin diyedilekçe veriyorlar. Sürekli vergi ge-liyor" dedi.Mahkeme, sanıkların tutuklan-malarına yönelik taleplerin öncekiduruşmalarda belirtilen gerekçe-ler nedeniyle reddedilmesine ka-rar verdi. Araç üzerinde yenideninceleme yapılmasını gerektirecekdurumun bulunmadığı nedeniylesahibi R.A.'ya iade edilmesine ka-rar verdi. Sürücü F.B.'nin Adli TıpKurumu'ndan gelecek olan raporsonucunun beklenmesi için duruş-ma ileri tarihe ertelendi.

Liseli Büşra'nın öldüğü servis faciasında 
3 sanığın yargılanmasına devam edildi

Olay, 19 Ağustos 2023 tarihin-de merkez Çukurova ilçesine bağlıToros Mahallesi 78101 sokakta bu-lunan bir apartmanın 9'uncu katın-da meydana gelmişti. Sabaha karşıcinnet getiren Cem Suna, eşi Deniz'i(43) 39 yerinden ve oğlu Alperen'i(16) 49 yerinden bıçaklayarak öl-dürmüştü. Olayın ardından CemSuna 'canavarca hisle öldürme' su-çundan hakim karşısına çıkmıştı.
"Aynı işkenceyi kendisi de 
görsün"Cem Suna hakkında CumhuriyetSavcılığı 2 kere ağırlaştırılmış müeb-bet hapis cezası isterken ölen kadı-nın annesi Neriman Toker (64) şah-sın asılmasını istedi. Toker, "İki kereağırlaştırılmış müebbet hapis isteni-

yor, ben iki kerenin ne olduğunu bil-miyorum. Bunun asılmasını istiyo-rum. Çocuğuma nasıl yaptıysa, toru-numa ne yaptıysa aynı işkenceyikendisi de görsün. Çok kötü bir hal-de buldum çocuklarımı, aynısı onayapılsın ki nasıl bir duygu hissetsin"dedi. 49 yerinden babası tarafındanbıçaklanarak öldürülen torunu Alpe-ren'in gül gibi çok güzel bir çocuk ol-

duğu dile getiren Toker, "Hayata doy-madı, çok hayalleri olan bir çocuktu.Babasına karşı bir saygısızlığı yok,çevresine karşı yok. Çok uyumlu vegüzel çocuktu. Yani onun bu yaptığışeyle nefes almadan ölürdüm o yaşı-yor. Ben ölüyorum her gün, bağırıyo-rum Alperen'im diye" diye konuştu.Toker, "Çocuğumun kanı kalma-sın. Katil idam edilsin, kellesini kes-

sinler. İnsana kıyan, çocuğuna kıyanadam yaşamasın, nefes alması nor-mal değil. Hayat çok kötü, çocukla-rım da soldu. İki çocuğum daha varonların hayatı da kaydı. Üzüntüdenne yapacağım. Onu bana verselerben de aynısını yapmak isterim ona.Canım çok yanıyor, ben her gün me-zarlığa gidiyorum, ağlıyorum" şeklin-de konuştu.

Bugün birçoğu-muz insani ilişkile-rinde çok büyük sı-kıntılar yaşıyor. Kim-le konuşsam dertli,öfkeli, şikayetçi. “Abibıktım bu insanlar-dan… “diye başlayıp devam edenuzun uzun isyan cümleleri dökülüyordillerden. Hatta “İnsanları tanıdıkçahayvanları daha çok sevmeye başla-dım” diyenlerin sayısı da az buz değilartık. Oysa değerli kardeşim, bu isyancümlelerini kuranlar da bir insan de-ğil mi? Hem de insan, tüm canlılarıniçinde şereflilerin en şereflisi olarakyaratılan bir varlık değil mi bu dünya-da? Ne oldu bizlere ne oluyor bizlere.Ne haldeyiz? Neden bu haldeyiz? Ne-reye gidiyoruz?Haklısınız elbette, biz bir robot de-ğiliz asi tarafımız muhakkak olacak,nihayetinde tekdüze bir hayat yaşamı-yoruz. Her an mücadele içinde varlığı-mızı sürdürmeye çalışıyoruz. Üstüneüstlük bir de insanların zorlaştırdığıhayatta, insanlar yüzünden haddin-den fazla efor sarf etmek zorunda ka-lıyoruz. Ömür bu kadar değerliyken,değmeyecek insanlar maalesef ömürtörpümüz oluyor. Elbette haklısınız.Ancak bizde kendimizi bu isyanettiğimiz konuda bir köşeye çekip, iyi-ce bir sorguluyor muyuz? Kendimizinmasumluğundan adımız gibi emin mi-yiz de başkalarını suçlayarak isyanı-mızı dile getiriyoruz. Ya da biz seçil-miş kullardan mıyız da tüm insanlar-dan ayrı bir yerde tutuyoruz kendimi-zi. Haşa yoksa kendimizi kurtulmuşlarzümresinde mi görüyoruz. Dönüp aynaya gözlerimizin içinebakıp kendimizle yüzleşerek “bizdebu durumun içinde istemesek de yeralmış olabilir miyiz” diye sormaya ce-saret ediyor muyuz? Cesaret göste-renleri şimdiden tebrik ediyorum.Ama görüyorum ki çoğumuzda bu ce-saret dahi yok. Biz cesareti sesimizinyükselmesi, başkalarına adeta kükre-mek, var gücümüzle başkalarından şi-kâyet etmek sanıyoruz, oysa kendininfarkında olabilmek, duygularının dü-şüncelerinin ruhunun iç sesinin… enbüyük cesarettir.Bu cesarete eriştiğimizde, farkın-dalık kazanacağız, kendimizin farkın-da olduğundaysa başkasıyla savaşımı-zın gereksiz olduğunu anlayacağız.Aslında şikâyet edilecek olanın başka-ları değil de kendimiz olduğu gerçe-ğiyle yüzleşiyor olacağız. Ne başlarsabizden ne biterse bizden olduğununidrakine erişeceğiz. Kendisiyle barışa-nın başkasıyla savaşı biter. Günümüzde bu isyanımızı kulla-nırken, tartmış olduğumuz iyi insanterazisi de bozuk aslında. Açık ve netkonuşmamız gerekirse, İyi insan ol-manın ölçüsü şaşmış vaziyette. Kimbizim işimize yarıyorsa iyi insan, kimişimize yaramıyorsa ya da öncedenyarıyor sonradan yaramaz olmuşsakötü insan oluyor bu devirde. Öyle de-ğil mi? İşte bunun farkına kendimizletam anlamıyla yüzleştiğimizde varabi-liyoruz. İyi insan olmak da kötü insan ol-mak da bir seçimdir. Hepimiz bunuçok iyi biliyoruz da doğası gereği kö-tülüğü seçenler olduğu gibi yukarıdabahsettiğim bozuk terazimizle tarttı-ğımız bize göre kötü insanların daaynı kefeye girmiş olduğunu bilelim.Bu kefeye onları bizim işimize yararya da yaramaz olmalarına göre bizlerkoyuyoruz. Belki de yanılıyoruz? Başkasının düşüncesi, duygusu,yaptıkları bizim elimizde değildir. An-cak bizim elimizde olan kendi düşün-ce, duygu ve yaptıklarımızdır. Kötülerkötülüğünü yapacak tabi ki peki seniyi olarak ne yapıyorsun şikâyet et-mekten başka, işte konunun can alıcınoktası bam teli de burasıdır. Seni asla kimse üzemez! Sen haya-tının sınırlarını iyi çizdiğin, insanlarahayatında gelişigüzel gezinme müsaa-desi vermediğin, onları haddindenfazla önemsemediğin sürece! Seniüzenler varsa eğer hayatında şöyle birdüşün bakalım. Göreceksin ki haddin-den fazla önemsediğin insanlara, ra-hatlıkla hayatına müdahale etme mü-saadesini vermişsindir hem de sınır-sızca! Şimdi kendine iyice odaklan,kendini çok daha önemse kimseninseni değersizleştirmesine müsaadeetme, sinirlerini kimseye ama hiçkimseye kolaylıkla bozdurmayacakşekilde sınırlarını sağlamlaştır. Gerisikendiliğinden gelecektir.Sevgi ve Muhabbetle,

SERKAN AKKUŞ

SENİ KİMSE ÜZEMEZ
ŞİKAYETİ BIRAK
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İsraİl artık tek başına mı:
abD'nİn ateşkes 

teklİfİnİn perDe arkası

Marmara Üniversitesi Orta Doğu ve İslamÜlkeleri Araştırmaları Enstitüsü Öğretim Üye-si Doç. Dr. Serhan Afacan, BMGK'de alınan sonateşkes kararıyla ABD’nin ne amaçladığını veİsrail’in buna nasıl karşılık verebileceğini AAAnaliz için kaleme aldı.***Geride kalan 8 ay boyunca, bir yandan İs-rail’in Gazze Şeridi’ndeki katliamları durmak-sızın devam ederken diğer yandan da bu vah-şeti sonlandırmaya dönük çeşitli diplomatikadımlar atıldı. İsrail saldırılarının görece er-ken bir aşamasında, Katar’ın çabalarıyla 24Kasım 2023 Cuma günü saat 08.00’de ilketapta 4 gün için yürürlüğe giren insani ara, 2günlük bir uzatmanın ardından 1 Aralık2023’te sona erdi. Söz konusu tarih itibarıyla6 binden fazla masum sivili katleden İsrail,anlaşmanın ilan edilmesinin ardından yaptığıçıkışla, aranın kalıcı bir ateşkese dönüşmeumutlarını yekten yıkarak "Çatışmalar dahaşiddetli olacak ve tüm Gazze Şeridi’nde ger-çekleşecek. İşimiz bitene kadar durmayaca-ğız" açıklamasını yaptı. O günden bugüne ka-dar yaşanan soykırım suçu tüm dünyanıngözü önünde işlenirken uluslararası toplumİsrail Başbakanı Binyamin Netanyahu veonun radikal savaş kabinesini frenleyecek ka-rarlı bir adım atmayı başaramadı.7 Ekim’den bu yana ilk defa diplomasininGazze’deki katliamı durdurabileceği bir nok-tada bulunuyoruz. Bu şansın kaçırılması, İsra-il’in Gazze’deki sivil katliamlarını daha da şid-detlendireceği gibi bölgedeki gerilimi de iyicetırmandıracaktır
Diplomasi Gazze’deki 
katliamı durdurabilecek mi?10 Haziran Pazartesi günü Amerika BirleşikDevletleri'nin (ABD) tasarısı, Rusya’nın çekim-ser kaldığı oylamada Birleşmiş Milletler Gü-venlik Konseyinde (BMGK) kabul edilinceumutlar yeniden yeşerdi. ABD daha önce ateş-kes tasarısını birçok kez veto etti. ABD ilk ola-

rak, İsrail saldırılarının başlamasının üzerin-den 2 hafta geçmeden 18 Ekim’de Brezilya’nıngetirdiği tasarıyı, BM Genel Sekreteri AntonioGuterres’in BM Şartı’nın 99. Maddesi’ndenkaynaklı yetkisini kullanarak yaptığı çağrıya is-tinaden Birleşik Arap Emirlikleri’nin (BAE) 8Aralık’ta Konseye getirdiği tasarıyı ve nihayet20 Şubat 2024’te Cezayir’in getirdiği tasarıyı,İsrail’in "nefsi müdafaasından" bahsetmediği,"gerçeklikten kopuk" olduğu ve "kalıcı barışgetirmeyeceği" iddiasıyla veto etti. ABD Başka-nı Joe Biden ve yönetimi, bu tutumumun İsra-il’i daha fazla suç işlemeye teşvik edeceği yö-nündeki eleştirilere ise kulak tıkadı. ABD ben-zer bir tutumu, Uluslararası Ceza Mahkemesi(UCM) Başsavcısı Kerim Han’ın 20 Mayıs’ta Ha-mas ve İsrail cenahlarından aralarında Netan-yahu’nun da bulunduğu bazı isimler hakkındayakalama kararı verilmesi başvurusunda bu-lunduğunu açıkladığında ve Uluslararası Ada-let Divanı (UAD) 4 gün sonra 24 Mayıs’ta İsra-il’e Refah’taki bütün saldırılarını durdurmaçağrısı yaptığında da sergiledi.ABD’nin bu tavrıyla daha da pervasızlaşanTel Aviv yönetimi, her defasında söz konusukararları tanımadığını söyledi ve Kerim Hanörneğinde olduğu gibi süreçte etkin bazı isimve devletleri tehdit etmekten geri durmadı.Peki sonrasında ABD 10 Haziran’da mevzuba-his tasarıyı Konseyin gündemine neden getirdive İsrail saldırılarının başladığı 7 Ekim'den buyana Gazze’deki katliamı durdurma yönündekien net adımı neden şimdi attı? Bu adım, İsrailsaldırılarının 171'inci gününe tekabül eden 25Mart’ta ABD’nin çekimser kalmasıyla BMGK’dekabul edilen ve ramazan ayı boyunca Gazze’deacil ateşkes ilan edilmesi ve Gazze’ye insanierişim sağlanması çağrısında bulunan karar-dan çok daha net bir içeriğe sahiptir. ABD’ninbu hamlesi, Joe Biden’ın 31 Mayıs Cuma akşa-mı yaptığı ve İsrail’in önerisi olduğunun altınıçizdiği 3 aşamalı ateşkes planını daha bağlayıcıhale getirdi. Plan kısaca kalıcı ateşkesi, İsrail’inGazze’nin tamamından çekilmesini, rehinele-

rin ve tutukluların karşılıklı salıverilmesini,yerlerinden edilen Filistinlilerin Gazze’ye geridönüşünü, insani yardımların kesintisiz ve ye-terli düzeyde ulaştırılmasını ve Gazze’nin yeni-den imarını içeriyordu. Aslında bu hamlesiyleWashington, Netanyahu’yu söz dinlemesi içintazyik etti. Uluslararası hukuku çiğneme veBMGK’nin daha önceki birçok kararına kulakasmama gibi kötü bir şöhrete sahip olan İsra-il’in bu defa elinin zayıf olduğu ortada. ÖyleyseNetanyahu hükümeti, bu karar karşısında nasılbir tavır alacak?
Netanyahu’nun gardı düştü mü?ABD Dışişleri Bakanı Antony Blinken, sözkonusu karardan saatler sonra pazartesi ak-şamı yaptığı açıklamada, Kudüs’te görüştüğüNetanyahu’nun karara uyacağını teyit ettiğiniaktardı. Ancak aynı saatlerde açıklama yapanİsrail’in BM Temsilcisi Reut Shapir Ben-Naf-taly, ülkesinin Hamas ile "anlamsız" pazarlık-lara girmeyeceğini ve saldırıların süreceğinibelirtirken Tel Aviv’den de benzer savaş çı-ğırtkanlıkları duyuldu. Dahası aynı günün ak-şamı, İsrailli bir televizyon kanalının İsrail’inateşkesi kabul ettiğini iddia etmesi üzerineNetanyahu’nun ofisi bu iddiayı reddetti veHamas "tasfiye edilene dek savaş sürecek"şeklinde bir açıklama yaptı. Nitekim İsrail,şimdiye dek aralarında çok sayıda çocuk, ka-dın ve yaşlının bulunduğu 37 binden fazla si-vili katlettiği Gazze’deki cinayetlerine 11 Ha-ziran’da da devam etti. Aynı günün akşamıHamas ve İslami Cihad, yayımladıkları ortakbildiride "anlaşmaya varmak için pozitif şekil-de hareket" etmeye hazır olduklarını belirtti-ler. Mısırlı ve Katarlı ara bulucular da Ha-mas’ın bazı "kayıtlar" düşerek söz konusuateşkes planına yanıt verdiğini ve yanıt üze-rinde çalıştıklarını açıkladı.ABD’nin ilk günden itibaren İsrail saldırı-larına verdiği destek ortada olsa da Biden’ınNetanyahu’dan hazzetmediği bilinen bir şey.Netanyahu’nun ABD’de seçimlerin yaklaştığı

bir ortamda Biden’ın omzunda ağır bir yükedönüştüğü de aşikar. Dolayısıyla Biden, taraf-ların ateşkesi kabul etmesini kendi siyasi he-sapları açısından daha elverişli buluyor vemevcut konjonktürün bu sonuca ulaşmak içinuygun olduğunu düşünüyor. Gerçekten deABD’nin BMGK’deki hamlesi, Netanyahu’nungardının 3 temel nedenle düştüğü bir ortam-da geldi. Öncelikle Netanyahu’nun "bütüncülbir zafer" arayışının sonuç vermediği ve ver-meyeceği ortada. Artık hangi noktada bitersebitsin, İsrail’in bu saldırıları Gazze için kor-kunç bir insani felaketle, İsrail için ise askeribir fiyaskoyla sonuçlanacak.9 Haziran’da Netanyahu’nun savaş kabinesi-nin önemli bir parçası olan Ulusal Birlik Partisilideri Benny Gantz’ın "Maalesef Netanyahu, bizigerçek zafere doğru ilerlemekten alıkoyuyor"diyerek istifa etmesi de dikkate alınması gere-ken ikinci husus. Gantz’ın sonbaharda seçimyapılması yönündeki çağrısı henüz karşılık bul-masa da istifası Netanyahu’ya ağır bir darbeoldu. Ayrıca daha önce yapılan davete istinadenNetanyahu’nun 24 Temmuz’da ABD Kongresin-de konuşma yapacağına ilişkin 7 Haziran’da ya-pılan açıklama hem Biden’ı hem de genel ola-rak demokratları zora soktu. Biden açısındanideal çözüm, Netanyahu’nun o tarih gelmedenönce istifa etmesi ve eğer bu gerçekleşmezse enazından ateşkesi kabul etmesi olacaktır. Koşul-lar Biden’ın Netanyahu’yu Gazze’deki saldır-ganlığına son vermeye zorlayabileceğini göste-riyor. Dolayısıyla 7 Ekim’den bu yana ilk defadiplomasinin Gazze’deki katliamı durdurabile-ceği bir noktada bulunuyoruz. Bu şansın kaçı-rılması, İsrail’in Gazze’deki sivil katliamlarınıdaha da şiddetlendireceği gibi bölgedeki gerili-mi de iyice tırmandıracaktır.
[Yüksek lisans ve doktora çalışmalarını

Leiden Üniversitesi İran Çalışmaları bölü-
münde tamamlayan Doç. Dr. Serhan Afa-
can, Marmara Üniversitesi Orta Doğu ve
İslam Ülkeleri Araştırmaları Enstitüsünde
Öğretim Üyesidir.]

Netanyahu'nun "bütüncül bir zafer" arayışının sonuç verme-
diği ve vermeyeceği ortada. Artık hangi noktada biterse bit-

sin, İsrail’in bu saldırıları Gazze için korkunç bir insani
felaket İsrail için ise askeri bir fiyaskoyla sonuçlanacak.
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AA muhabirinin Uludağ Otomotiv Endüstrisi İhra
catçıları Birliği ve Türkiye İhracatçılar Meclisi veri
lerinden derlediği bilgiye göre, Türkiye'nin ihracat 
lideri otomotiv endüstrisi, yılın ilk yarısını 17 milyar 
701 milyon 161 bin dolarlık dış satımla kapattı. 

 
Geçen yılın aynı dönemine göre ihracatını yüzde 

2,27 oranında artıran sektör temsilcileri en fazla dış 
satımı Avrupa ülkelerine gerçekleştirdi. Ocakhazi
ran döneminde yaklaşık 200 ülke, serbest bölge ve 
özerk bölgeye ürün gönderen sektörün en fazla 
ihracat gerçekleştirdiği ilk 10 ülkeden 9'unu Avrupa 
ülkeleri oluşturdu. 

 
Listenin ilk sırasındaki Almanya'ya yapılan oto

motiv ihracatı 2 milyar 435 milyon 115 bin dolar 
oldu. İkinci sıradaki Fransa'ya yapılan dış satım 2 
milyar 72 milyon 401 bin dolar olarak kayıtlara 
geçti. 

 
Üçüncü sıradaki Birleşik Krallık'a 1 milyar 939 

milyon 455 bin dolarlık ürün gönderen sektör tem
silcileri, dördüncü İtalya'ya 1 milyar 663 milyon 721 
bin ve beşinci sıradaki İspanya'ya 1 milyar 232 mi
lyon 648 bin dolarlık dış satım yaptı. 

 
Otomotiv endüstrisinin 5 Avrupa ülkesine yaptığı 

ihracat, sektörün toplam ihracatının yüzde 52,78'lik 
kısmını oluşturdu. 

 
Suudi Arabistan ve Avustralya'ya 
 yapılan ihracat katladı 
Sektör temsilcileri ilk 10'daki ülkelerden 

Polonya'ya 733 milyon 342 bin, Slovenya'ya 683 mi
lyon 539 bin, Belçika'ya 622 milyon 408 bin, ABD'ye 
564 milyon 78 bin ve Romanya'ya 514 milyon 71 
bin dolarlık ihracat gerçekleştirdi. 

 
Sektörün ocakhaziran döneminde bazı ülkelere 

ihracatını önemli oranda artırdığı görüldü. 
 
Suudi Arabistan'a yapılan dış satım yüzde 238'lik 

artışla 41 milyon 827 bin dolardan 141 milyon 396 
bin dolara yükseldi. 

 
Geçen yılın ilk 6 ayında 60 milyon 960 bin dolarlık 

ihracat yapılan Avustralya'ya bu yılın aynı döne
mindeki dış satım yüzde 114,7'lik artışla 130 milyon 
909 bin dolar olarak kayıtlara geçti.

AA muhabirinin Ticaret Bakanlığı veri
lerinden derlediği bilgiye göre, Bakanlık, 
Türkiye'de yerleşik gerçek ve tüzel kişilerin 
2023 sonu itibarıyla yurt dışındaki 
yatırımlarının tespitine yönelik "Yurt Dışı 
Yatırım Anketi" gerçekleştirdi. 

Bu kapsamda, Türkiye'de yerleşik gerçek 
ve tüzel kişilerin yurt dışında gerçek
leştirdikleri 2 bin 146 yatırımın sermaye 
pozisyonu 57,9 milyar dolar olarak tespit 
edildi. 

Yatırımcı ile yurt dışı yatırım arasındaki 
borç ilişkisinin de dikkate alındığı net 
yatırım pozisyonuna göre, Türkiye'de yer
leşik gerçek ve tüzel kişilerin yurt dışı 
yatırımlarının tutarı ise 62,2 milyar dolar 
oldu.Türkiye kaynaklı yurt dışı yatırımların 
dağılımı incelendiğinde, 2 bin 146 
yatırımın 828'inin Avrupa Birliği (AB) 
ülkelerinde, 457'sinin "diğer Avrupa 
ülkeleri" olarak gruplandırılan Birleşik 
Krallık, Rusya, Balkanlar, İsviçre, Norveç ve 
Doğu Avrupa bölgesinde bulunduğu 
görüldü. Öne çıkan diğer bölgeler ise 233 
ile diğer Asya ülkeleri, 223 ile Kuzey 

Amerika, 213 ile Yakın ve Orta Doğu 
ülkeleri yatırımları oldu. 

Buna göre, AB ülkelerinin toplam 
yatırımlar içindeki payı yüzde 38,75 
olurken diğer Avrupa ülkelerinin payı 
yüzde 21,65 olarak hesaplandı. 

Yurt dışı yatırımların bölgelere göre ser
maye pozisyonuna bakıldığında, AB 
ülkelerinin yüzde 59,63 pay ve 34,5 milyar 
dolar sermaye pozisyonuyla ilk sırada 
geldikleri görüldü. AB ülkelerini "diğer 
Avrupa ülkeleri" yüzde 20,56 pay ve 11,9 
milyar dolar ile takip etti. Kuzey 
Amerika'da yüzde 5,77 payla 3,3 milyar 
dolar, Orta Asya Türk Cumhuriyetleri ile 
Güneydoğu Asya ülkelerinin de yer aldığı 
"diğer Asya ülkeleri"nde ise yüzde 5,63 
payla 3,3 milyar dolar tutarında Türk 
yatırımı bulunuyor. 

Fas, Tunus, Libya, Cezayir ve Mısır'ı 
içeren Kuzey Afrika bölgesi yatırımlar 
içinde yüzde 3,74 paya ve 2,2 milyar dolar 
sermaye pozisyonuna, Gürcistan ve Azer
baycan gibi komşu ülkeler ile Orta Doğu ve 
Körfez ülkelerini içeren Yakın ve Orta Doğu 

ülkeleri ise yüzde 3,19'luk paya ve 1,8 mil
yar dolar sermaye pozisyonuna sahip 
oldu.Söz konusu yatırımlara 2023'te 
Türkiye'den yapılan ihracatın 8,2 milyar 
dolar, ithalatın ise 6,9 milyar dolar olduğu 
belirlendi. 

 
İlk sırada Hollanda var 
Geçen yıl sonu itibarıyla toplam 130 

ülkede doğrudan Türk yatırımı bulun
duğu görüldü. İlk sırada 213 yatırım ve 
23 milyar 481 milyon dolarlık sermaye 
pozisyonuyla Hollanda yer aldı. Bu 
ülkeyi, 105 yatırım ve 4 milyar 309 mi
lyon dolarlık sermaye pozisyonuyla Bir
leşik Krallık (İngiltere, Galler, İskoçya, 
Kuzey İrlanda) takip etti. 

Listede ayrıca Almanya 190 yatırım ve 
3 milyar 468 milyon dolarlık, ABD 208 
yatırım ve 3 milyar 269 milyon dolarlık 
yatırım tutarıyla öne çıktı. 

Türkiye'de yerleşik gerçek ve tüzel 
kişilerin gerçekleştirdikleri yurt dışı 
yatırımlarda finans ve sigorta faaliyetleri 
yüzde 67,5'lik payla ilk sırada yer aldı. 

Söz konusu faaliyetlerin en ağırlıklı 
bölümünü ise holding şirketlerinin 
faaliyetleri oluşturdu. 

Finans ve sigorta faaliyetlerini yüzde 
4,61'lik payla ulaştırma ve depolama, 
yüzde 4,55'lik payla ana metal sanayisi, 

yüzde 4,5'lik payla toptan ve perakende 
ticaret, yüzde 4,3'lük payla madencilik ve 
taş ocakçılığı, yüzde 2,1'lik payla kimya 
sanayisi, yüzde 1,97'lik payla gıda, içecek 
ve tütün ürünleri imalatı, yüzde 1,5'lik 
payla gayrimenkul faaliyetleri izledi.

Türkiye'nin  
6 aylık otomotiv 

ihracatının 
yarısından  

fazlası 5 Avrupa 
ülkesine yapıldı 

Türk yatırımcıların 130 ülkede 2 bin 146 yatırımı bulunuyor 

TESK Başkanı Palandöken'den 
ekonomi yönetimine çağrı: Enflasyon 
böyle düşürülmez, zamları durdurun

Fahiş fiyatla mücadele kapsamında 
Ticaret Bakanlığı düğmeye bastı. 
Bakanlık, yiyecek ve içecek hizmeti 
veren 114 bin 567 firmaya yapılan 
denetleme çalışmaları kapsamında 47 
milyon 43 bin 348 Türk lirası tu
tarında idari para cezası uyguladı. 

Yüksek enflasyon ile birlikte artan 
fahiş fiyat tartışmaları gündemden 
düşmüyor. Ticaret Bakanlığı, son 
dönemde artan fiyatlar ve haksız 
kazançla mücadele kapsamında yiye
cek ve içecek hizmeti veren firmalara 
yönelik denetimlerini sıklaştırdı. 
Ticaret İl Müdürlükleri tarafından 114 
bin 567 firmaya gerçekleştirilen dene
timlerde, etiket ve fiyat denetimleri 
yapıldı. 
 

Bakanlık, yiyecek ve içecek hizmeti 
veren 114 bin 567 firmaya 47 milyon 
43 bin 348 Türk lirası tutarında idari 
para cezası uyguladı. 

Ticaret Bakanlığı'ndan yapılan açık
lamada şu ifadelere yer verildi; 

Bakanlıktan yapılan yazılı açıkla
mada, "Bilindiği üzere, perakende 
olarak satışa sunulan mal ve 
hizmetlere ait fiyat etiketleri, tarife ve 

fiyat listelerine ilişkin hususlar 6502 
sayılı Tüketicinin Korunması 
Hakkında Kanun'da ve Fiyat Etiketi 
Yönetmeliği'nde düzenlenmektedir. 
Temel amacı, perakende olarak satışa 
sunulan mal ve hizmetlerin etiket, tar
ife ve fiyat listelerinin şekli, içeriği, kul
lanılması ile indirimli satışlara ilişkin 
usul ve esasları düzenlemek olan 
Yönetmelik, tüketicilerin ekonomik 
çıkarlarının korunması ile doğru ve 
eksiksiz olarak bilgilendirilmesi açısın
dan önem arz etmektedir. 

 
Diğer yandan, anılan mevzuat düzen

lemelerinde, gıda fiyatlarındaki 
hareketliliğe bağlı olarak yiyecek ve 
içecek hizmeti sektöründe hizmet 
veren işletmeler arasında giderek 
artan düzeyde fiyat farklılıkları oluş
ması ve bu işletmelerin tarife ve fiyat 
listelerinin de sürekli değişikliğe uğra
ması nedeniyle tüketiciler nezdinde 
oluşan mağduriyetlerin önüne 
geçilebilmesi ve piyasalarda istikrarın 
sağlanması amaçlarıyla, lokanta, 
restoran, kafe, pastane ve benzeri yiye
cek ve içecek hizmeti sunulan işlet
melerde, tarife ve fiyat listelerinin iş 

yerinin giriş kapısının önüne ve 
hizmet sunulan masaların üstüne 
tüketiciler tarafından kolaylıkla 
görülebilir ve okunabilir şekilde yer 
verilmesi zorunluluğuna ilişkin Fiyat 
Etiketi Yönetmeliği'nde değişiklik 
yapılmış olup, söz konusu değişiklik 1 
Ocak 2024 tarihinde yürürlüğe gir
miştir" denildi. 

 
'21 BİN 659 AYKIRILIK TESPİT 

EDİLDİ' 
Uygulamada ortaya çıkabilecek 

hususları içeren bilgilendirme 
yazılarının sektörde faaliyet gösteren 
satıcı ve sağlayıcılara duyurulduğu be
lirtilerek, "Ayrıca, Ticaret Bakanlığı'nın 
81 Ticaret İl Müdürlüğü tarafından 2 
Ocak 2024 tarihinden itibaren yiyecek 
ve içecek hizmeti veren işletmeler 
nezdinde yaygın ve yoğun denetimler 
yapılmaya başlanmıştır. Bahse konu 
mevzuat düzenlemesi kapsamında 
yapılan denetimlerde, öncelikle işlet
melerin mevzuat hükümleri hakkında 
bilgilendirilmelerinin sağlanması, 
aykırılıkların tespitinde ise işletmeler 
hakkında idari yaptırım uygulanması 
söz konusu olmuştur. 

Bu kapsamda, Ticaret Bakanlığına 
bağlı Ticaret İl Müdürlükleri tarafın
dan 114 bin 567 adet firma nezdinde 
gerçekleştirilen denetimlerde 
toplamda 21 bin 659 adet aykırılık 
tespit edilmiş, 47 milyon 43 bin 348 
Türk lirası tutarında idari para cezası 
uygulanmıştır. Söz konusu düzenleme 
kapsamında gerçekleştirilen yaygın 
denetim süreci sonucunda; hizmet 
veren firmalar tarafından uygula
manın benimsendiği ve gerekli özenin 
gösterilerek uyum sağlandığı gözlem
lenirken, tüketiciler açısından şef
faflığın sağlanması nedeniyle satıcıya 
karşı duyulan güven artmış, hem 
hizmet veren firmalar hem tüketiciler
imiz nezdinde etkin sonuçlar alın
mıştır. Ticaret Bakanlığı tarafından 
denetim faaliyetlerine aralıksız devam 
edileceğinden, tespit edilen her bir 
aykırılık başına uygulanan cezai yap
tırımlarla karşı karşıya kalmamaları 
açısından firmalarımızın belirtilen 
hususlara dikkat etmeleri önem arz et
mektedir" ifadelerine yer verildi.

Palandöken, mevcut tabloda enflasy
onun düşmesinin mümkün olmadığını 
belirterek şöyle konuştu: 

 
“Son yapılan zamlarla enflasyonun 

düşmesini beklemek mümkün değil. 
Mevsimin yaz olması ama zamların 
peş peşe gelmesi ile hem tarla bitki
lerinin hem de sebze meyve vs. gibi 
diğer ürünlerin düşmesini beklemek 
mümkün değil. Çünkü akaryakıta 
gelen zam var. Elektriğe gelen zam 
bildiğiniz üzere yüzde 38. Daha 
arkasından doğalgaz zamlarını ilave 
edince hizmet sektöründe fiyatların 
geri gelmesi mümkün değil. 

 
 
'ÜST ÜSTE ZAM GELİNCE 

PİYASADA GÜVEN KALMADI' 
Enflasyonun düşmesi için piyasalara 

bir güven verilmesi yani zam yapılma
ması lazım. Hem hizmet sektöründe 
hem de zorunlu kullanılması gereken 
elektrik, doğal gaz akaryakıt zamları 
üst üste geldi. Kamyon gelecek neyle 
gelecek? Vatandaş otobüse binecek, 
seyahat edecek ve dolayısıyla bu zam
ları siz de yapmayın demek mümkün 
olmayacak. Bunun için yapılması 
gereken evvela piyasalara güven ver
mek. Artık ekonomi düzeldi sinyali ile 
vatandaş ancak bu yapılan zamları 
aynı şekilde almış oldukları ücretlerle 

karşılaması da mümkün değil. 
Bildiğiniz üzere sigara ve alkollü içe
ceklere yapılan zamlar paket başına 
10 TL’yi buluyor bir de ÖTV geliyor 
aynı şekilde bunlar ilave edildiğinde 
kullanılan diğer malzemelere de aynı 
şekilde intikal ediyor. Yani temel gıda 
maddesinden konfeksiyon sektörüne 
elektrik kullanacak ki üretim yapsın. 
Doğal gaz kullanacak ki üretim yapsın, 
akaryakıt kullanacak ki ürünün sevkiy

atını yapsın. 
 
'DÜZELTME ÇABALARI DAHA 

BÜYÜK SIKINTI YARATIYOR' 
Dolayısıyla zamları bir çare gibi 

görüp ekonominin düzelme noktasın
daki sağlanan başarı bence bu sıkıntı
dan daha büyük. Yapılması lazım gelen 
üretimin artışının sağlanması ve temel 
girdi maliyetlerinde düşüş sağlanması. 
Kiralardaki ve vergilerdeki adaletin 

tesis edilmesi bu açığı ancak kapatır. 
Yoksa günlük tüketilen ürünlere, gün
lük malzemelere zam yapmayla hep
sini ilgilendirir. Bir ciklette 1 gramlık 
şeker var ama şekerin maliyetindeki 1 
liralık lokomotif ürünlere yapılan zam 
vatandaşa 10 TL olarak geri dönüyor. 
Dolayısıyla tedbir olarak düşünülen, 
ekonominin düzelmesi için çabalar 
sıkıntı doğuruyor. Zamları durdurun 
artık."

Ticaret Bakanlığı harekete geçti: 
Restoranlarda fahiş fiyata 47 milyon ceza 

Art arda gelen zamlar nedeniyle enflasyonun düşmesinin mümkün olmadığını belirten 
TESK Genel Başkanı Bendevi Palandöken, "Tedbir olarak düşünülen, ekonominin düzelmesi 
için gösterilen çabalar daha büyük sıkıntı doğuruyor. Zamları durdurun artık" dedi.
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İBB kentsel dönüşüm projesinin 
detaylarını açıkladı: Yüzde 40 ile 
yüzde 65 arasında mali destek

İstanbul Anadolu Cumhuriyet 
Başsavcılığı Terör ve Örgütlü 
Suçlar Soruşturma Bürosu, 
Dilan Polat ve eşi Engin Polat 
ile yakınlarına yönelik 
yürütülen geniş çaplı kara para 
aklama ve suç örgütü kurma 
soruşturmasında kritik bir aşa
maya geldi. Savcılık, 28 şüpheli 
hakkında 75 sayfalık kapsamlı 
bir iddianame hazırlayarak, bu 
dosyada yer alan suçlamaların 
detayları da öğrenildi. 

 
YÖNELTİLEN CEZALAR 

BELLİ OLDU 
Sabah'ın haberine göre; Dilan 

ve Engin Polat çiftine 
yöneltilen suçlamalar, kapsamlı 
bir örgütlü suç yapısına işaret 
ediyor. İddianamede, çiftin suç 
işlemek amacıyla örgüt kurma 
ve yönetme, suçtan kay
naklanan malvarlığı değerlerini 
aklama, ve 7258 Sayılı Futbol 
ve Diğer Spor Müs
abakalarında Bahis ve Şans 
Oyunları Düzenlenmesi 
Hakkında Kanun’a muhalefet 
etme gibi ciddi suçlardan 
yargılanmaları talep ediliyor. 

 

Suç İşlemek Amacıyla Örgüt 
Kurma ve Yönetme: Dilan ve 
Engin Polat’ın, organize suç 
faaliyetleri yürüttükleri ve bu 
suçların organizasyonunu 
üstlendikleri iddia ediliyor. Bu 
suçtan 4 yıldan 8 yıla kadar 
hapis cezası talep ediliyor. 

Suçtan Kaynaklanan Malvar
lığı Değerlerini Aklama: Çiftin, 
suç yollarıyla elde edilen mal
varlıklarını akladıkları belir
tiliyor. Bu suçun cezası ise 9 
yıldan 21 yıla kadar hapis ceza
sını öngörüyor. 

7258 Sayılı Kanuna Muhale
fet: Yurt dışında düzenlenen 
spor müsabakalarına dayalı 
şans oyunlarının Türkiye’den 
oynanmasına imkan sağlama 
ve spor müsabakalarına dayalı 

bahis düzenleme suçlarından 
ise toplamda 4 yıldan 6 yıla 
kadar hapis cezası isteniyor. 

 
40 YILA KADAR  

HAPİS İSTEMİ 
Dilan ve Engin Polat çiftinin, 

tüm suçlamalar kapsamında 
toplamda 20 yıldan 40 yıla 
kadar hapis cezası ile ceza
landırılmaları talep ediliyor. 

Savcılığın hazırladığı iddi
aname, İstanbul Anadolu 2. 
Asliye Ceza Mahkemesi'ne gön
derildi. Mahkemenin, iddi
anameyi 14 gün içinde 
değerlendirecek. İddianamenin 
kabul edilmesi halinde, 5’i tu
tuklu 28 şüpheli hakkında 
yargı süreci başlayacak.

İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) 
Deprem Risk Yönetimi ve Kentsel İy
ileştirme Başkanlığı, İstanbul'daki 
kentsel dönüşüm çalışmalarının de
taylarını açıkladı. İBB, riskli yapılarını 
KİPTAŞ ile yenilemek isteyen hak 
sahiplerine, gelir durumlarına göre 
toplam maliyetin yüzde 40 ile yüzde 
65'i oranında destek sağlayacak. 
İBB İştirak Şirketi KİPTAŞ ile yapıla

cak ön sözleşmelerle hak sahipleri, İB
B'nin yeniden yapım maliyeti destek 
programına dahil olacak. Özellikle dar 
gelirli vatandaşlar, bu destekten daha 
yüksek oranlarda faydalanabilecek. 
Ayrıca, İBB Meclisine sunulacak bir 
diğer teklifle, İBB'nin hızlı tarama tes
tine başvuran ve E sınıfı, yani çok riskli 
bina grubuna dahil olan yaklaşık 6 bin 
920 yapı için acil eyleme geçilecek ve 
ilave kira yardımı yapılacak. 
İBB Genel Sekreter Yardımcısı 

Gürkan Akgün, İBB Deprem Risk 
Yönetimi ve Kentsel İyileştirme 
Başkanlığı tarafından hazırlanan tek
lifin ayrıntılarını kamuoyuyla paylaştı. 
Akgün, “İBB Meclisine sunduğumuz 
teklifin hayata geçmesi ile birlikte ilk 
defa, gerçekten ihtiyaç sahiplerine 
yönelik büyük bir kampanyayı başlat

mış olacağız. Ekonomik kriz 
koşullarında, yapım maliyetlerinin çok 
yükseldiği bu ortamda İBB olarak 
vatandaşımızın yanında olacak, 
kentsel dönüşüm süreçlerini hız
landıracağız” dedi.Akgün, riskli olduğu 
tespit edilen yapıların bir an önce 
dönüşümünün sağlanmasının İstanbul 
için hayati önem taşıdığını vurgu
larken, “Hızlı tarama testinin yaygın
laşması için 39 ilçe belediyesiyle İBB 
arasında protokol yapılmasının da 
proje teklifi içeriğinde yer aldığını” be
lirtti. 

KENTSEL DÖNÜŞÜMDE YENİDEN 
YAPIM MALİYETLERİNE BÜYÜK 
DESTEK 
İBB’nin KİPTAŞ aracılığıyla hayata 

geçireceği proje, yeniden yapım 
maliyetlerine destek sağlanmasını, E 
Sınıfı yani yüksek riskli olduğu tespit 
edilen yapılara kira yardımı yapıl
masını, Bayrampaşa’da geçici kiralık 
konut bölgesinin oluşturulmasını ve 
ilçe belediyeleriyle hızlı tarama ile 
bina incelenmesinde ortak hizmet 
protokolü yapılmasını içeriyor. 

Hak sahiplerinin ödeyeceği yeniden 
yapım maliyetlerine İBB tarafından 
destek sağlanacak. Bu mali destekten 

yararlanacak yapıların, 6306 Sayılı 
Kanun kapsamında riskli yapı olarak 
tespit edilmesi, İstanbul Yenileniyor 
kapsamında uzlaşmaya varılmış ol
ması ve hak sahiplerinin kendisinin, 
eşinin ve bakmakla yükümlü olduğu 
kişilerin üzerinde başka bir taşın
mazın bulunmaması gerekiyor. İstan
bul il sınırları dışında herhangi bir 
bağımsız bölümde hisseli tapu sahibi 
olanların ise yüzde 50 ve daha az hisse 
sahibi olması gerekiyor. Tarımsal 
vasıflı mülkiyetler, taşınmaz sahipliği 
olarak sayılmayacak. 

MALİ DESTEĞİN ÜST LİMİTİ VE 
ŞARTLARI 

Mali destek, İstanbul Yenileniyor 
Platformu tarafından hazırlanacak 
projeye esas fizibilitede, belirlenen 
daire kat brüt alan büyüklüğü için 
hesaplanan toplam borçlanma be
delinin 80 m²’ye kadar olan kısmı için 
sağlanacak. Her bir hak sahibi mali 
destekten bir defaya mahsus olmak 
üzere, bir adet konut nitelikli bağımsız 
bölüm için faydalanabilecek. Mali 
destekten faydalanan hak sahibinin 
hissesi, 5 yıl süre ile KİPTAŞ uhdesinde 
kalacak. 

GELİR DURUMUNA GÖRE MALİ 

DESTEK ORANLARI 
Mali destek oranları, hak sahip

lerinin gelir durumuna göre belir
lenecek. Dar gelirliler ve emekliler, en 
yüksek destek oranından fay
dalanacak. Hane içi toplam geliri 2 as
gari ücretin altında olanlara yüzde 60, 
bu kişiler emekliyse yüzde 65, hane içi 
toplam geliri 3 asgari ücretin altında 
olanlara yüzde 40, aynı durumdaki 
emeklilere yüzde 45 oranında destek 
sağlanacak. İlk etapta İstanbul Ye
nileniyor’a başvuran ve uzlaşma 
sağlanan toplam 25 bin hane için yak
laşık 5 milyar TL destek sağlanacak. 

YENİDEN YAPIM MALİYETLERİNE 
DESTEK SÜRECİ 

Mali destek süreci 7 aşamalı olarak 
gerçekleşecek: 

KİPTAŞ’ın ön sözleşme yapması 
Başvuruların Kentsel Dönüşüm 

Müdürlüğü’ne iletilmesi 
Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığı 

tarafından hane içi gelir tespiti 
Kentsel Dönüşüm Müdürlüğü 

tarafından mülkiyet tespitleri 
Mali destekten faydalanacak hak 

sahiplerinin bilgilendirilmesi 
KİPTAŞ’ın inşaat ilerleme se

viyelerini İstanbul Şehircilik Atölyesi 

AKP’NİN ‘’ TÜRKİYE YÜZYILI MOTTOSU ÜZ
ERİNDEN BİR KEZ DAHA BAKIN GÖLGE BAŞKANIN 
NASIL VE NEDEN GÖLGE OLDUĞUNA…! 

Garip ve hatta çok garip bir kimliğe büründü CHP. 
Bir gölgedir gidiyor partide. Gölge bakan, gölge 
başkan, gölge, gölge ve gölge… 

Bu ucube tanım ve uygulama özellikle de GÖLGE 
BAŞKAN ÖZGÜR ÖZEL ile görünür olmanın da 
ötesinde ayyuka çıkmış durumda. Çeşitli vekiller ve 
genel başkan yardımcılarına; filan bakanlıktan so
rumlu gölge bakan ve genel başkan yardımcısı, falan 
bakanlıktan sorumlu gölge bakan ve genel başkan 
yardımcısı türü ucube yakıştırmaların normalleştiği 
anormal bir parti CHP 

Bir el dizayn etmiş koca Atatürk’ün partisini gölge 
adı altında. Bir üst akıl var bir sürü gölgeyi piyasaya 
süren. Hem zaten gölge bir aslın, bir gerçeğin yansı
ması değil midir!? Gölge, asıl aktörün, gerçek bir var
lığın basit, sıradan, ucuz ve sıfır etkinliği olan ölü bir 
yansıması, bir sahtelik, sanallık ve imitasyon değil 

midir?! 
Bütün mevzu, bütün etki, yetki ve gerçeklik bizatihi 

gölgenin sahibindedir. 
Özgür özel bir imitasyon, sanal ve gölge olması 

hasebiyle bir plan dâhilinde varlığını sürdüren, ken
disine bahşedilmiş makam, mevki ve koltuğum so
rumluluğunu iliklerine kadar hissetmiş ve bu 
minvalde yaptığı açıklamalar ile planın sadık bir 
hizmetçisi olduğunu sıklıkla herkesin gözüne gözüne 
sokup durmakta. 

Burada ilginç, garip ve hatta çok ciddi bir hayret 
uyandıracak konu; Atatürk’ün partisine genel başkan 
olmuş bir kişinin diksiyondan yana hepten fukara, 
eğitimden yana kendisinden son derece düşük, hita
bet, zeka, aksiyon, samimiyet ve hüsnü kabul 
bağlamında tamamen yetersiz olan Veli Ağbaba’nın 
arkasına saklanmış olmasıdır..! 

Gölge genel başkan! 
Çakma bir üniversitenin çakma bölümünden 

mezun! Bir kişinin arkasına saklanması ama daha 
çarpıcı olanı ise bu saklanmayı da alabildiğine açık 
etmesi, her yerde kendisini bile gölge de bırakacak 
iltifatı, taltif ve onuru bu diksiyon, kültür, birikim ve 
eğitim fukarası Veli Ağbaba’ya takdim ediyor olması, 
bahsini yaptığım hayretin sınırlarını da tayin etmek
tedir. 

 
Gölge başkan Özgür Özel’in Malatya ziyareti! 
Malatya merkez ve çeşitli ilçelerin ziyaret edilmesi 

ve halka hitap edilen küçük mitingler de konuşmalar 
yapan GÖLGE ÖZGÜR; ben bir gölgeyim, benim 
önümde ve üstümde bir kişi var dercesine Veli 
Ağbaba güzellemesinin dozunu öylesi boyutlara 
taşıyor ki; ben emanetçiyim ve günü geldiği zaman 
gölgesine sığındığım kişiye koltuğu teslim edeceğim 
söylemini ortalama zekâ seviyesi herkesin anlayacağı 
bir formda ifade etmekten yana utanmıyor bile. 

Bu saptamalarım sonrası çapsız, kültürsüz, eğitim

siz KARUN Veli’nin ‘’ BEN NEYMİŞİM BE ABİ ‘’ türü 
ucuz kasıntılara girişini gözümde canlandırabiliyo
rum. Her ikimiz de Malatyalıyız ve her ikimiz de bir
birimizin sahip olduğu ve olamadığı özellikler 
bağlamında iyi tanışırız! 

GÖLGE ÖZGÜR SİVASTA! 
Sivas Madımak otelinde ki yürek yangını olayın 

kavurduğu yüreklere su serpmesi gereken açıkla
malar yerine, gölgesine sığındığı KARUN VELİ’ye 
dizdiği ve düzdüğü iltifatlar ile benden bir yol olmaz, 
söz veriyorum, vakti gelir gelmez emaneti sahibine 
tevdi edecek ve sonrasında bahşedilecek çaycılık bile 
olsa ifa etmeye devam edeceğim türü mesajı ale
nileştirmeye devam ediyor. 

GÖLGE BAŞKAN BAŞBAĞLARDA! 
Gölge dediysek kurusıkı türden bir gölgelik değil el

bette. Babalar gibi bir gölgelik ve üstelik saklanılması 
mümkün olmayan bir gölgelik olmakla birlikte ken
disinin de açık ettiği ve açık etmekle görevli olduğu 
bir gölgelik bu..! 

Başbağlar’da da bir yangın, 33 canımızın ka
tledildiği büyük bir yürek yangını var. Sözüm ona 
oraya 33 canımızın katledilmesi dolayısıyla Alevi 
Sünni, Kürt ve Türk demeksizin hepimizi yakıp kavu
ran bir acıyı paylaşmaya, geleceğe, umut kabilinden 
önemli sözler vermeye ve iktidar olunduğu an aradan 
40 yıl geçmiş olmasına rağmen faillerinin buluna
mamış olmasına kesin çözüm getireceği sözünü ver
mesini bekliyor bütün Başbağlar ve Türkiye! 

Ama heyhat! 
Dedik ya gölge genel başkan diye! 
Acıyı, yürekleri dağlayan acıları paylaşmak yerine 

başlamaz mı yine Karun ve aynı zaman da cahil, bar
bar, eğitimsiz, diksiyon fukarası ve tam bir kültür yok
sunu ama işin çok daha çarpıcı tarafı Malatyalıların 
ve hatta CHP il başkanlığının bile yaka silktiği, İllallah 
ettiği despot Veli Ağbaba Güzellemesi yapmaya..! 

Plana son derece sadık gölge başkan! 

Gölge başkan Özgür sol gösteriyor gölgenin sahip
leri SAĞ vuracak! 

Bu sebepten dolayıdır ki mevcut girizgâh sonrası bir 
başka başlık açmam ve çapsız Veli’nin çapının üz
erinde bir takım hülyalara dalmasının önünü anında 
kesmem ve ayaklarının yere basmasına salık vermem 
gerekecek. 

Özgür özelden yana‘’ GÖLGE BAŞKAN ‘’ diye vurgu
lamamalarımdan, gölgenin sahibinin ilkel, barbar, 
cahil, despot ve kültür fukarası VELİ AĞBABA’ olduğu 
hissiyatına kapılanlara, olayı daha bir sadeleştirip 
GÖGLE OYUNUNUN BOYUTLARINA DİKKAT ÇEK
MEK İSTİYORUM. 

CHP, küresel emperyalistlerin teslim aldığı ve son 
derece yakışıksız kişi ve tiplerin entegre edilmiş ol
ması sonrası karmakarışık bir kimliğe 
büründürülmüştür. 

Kemal Kılıçdaroğlu’nun görevden el çektirilişi, 
Ekrem İmamoğlu’nun bir aktör olarak sahaya 
sürülüşü ve hiç hesapta olmayan Ankara da 
muhteşem bir hikâye yazan ve yine muhteşem bir 
başarıya imza atan Mansur Yavaş’ın bütün hesapları 
alt üst edişi, emperyalist ana kurguyu hep öteletip 
durmakta. 

Bu istem ve hesap dışı ötelemeler, GÖLGE ÖZEL’in 
cambaza bak oyunu ile VELİ AĞBABA figüranından 
dağ ve fare anaforu arkasına sakladığı büyük şeytan
lık ve bir sonra ki safha da CHP genel başkanlığına 
kimlerin oturma potansiyeli taşıdığına ve kimin otur
tulacağına dair tam bir gayya kuyusu CHP. 

EZ CÜMLE! 
CHP, MEVCUT DURUMU VE İŞLEYİŞİ BAKIMINDAN 

HİÇBİR ŞEYİN GÖRÜNDÜĞÜ GİBİ OLMADIĞI, 
RÜZGÂR ÖNÜNDE Kİ SAVRUK BİR YAPRAK 
PARÇASI…

Dilan-Engin Polat'a 40 yıla kadar hapis istemi: 
Savcılık iddianamesinin detayları belli oldu

İBB Genel Sekreter Yardımcısı Gürkan Akgün, kentsel dönüşüm projelerine yapılacak maddi desteklerin koşullarını açıkladı. İBB, riskli yapılarını 
KİPTAŞ ile yenilemek isteyen hak sahiplerine, gelir durumlarına göre toplam maliyetin yüzde 40 ile yüzde 65’i arasında destek sağlayacak.

7 TEMMUZ 2024 PAZAR

18166

Konya'nın Akşehir ilçesinde 6 Temmuz 2023'te kay
bolan ve bir televizyon programında aranan 3 çocuk an
nesi Bedriye Kılıç'ın (35) ailesi kızlarının yıllarda şiddet 
ve eziyet gördüğü eşi Tayfur Kılıç tarafından 
öldürüldüğünü iddia etti. Programda eşinin kaybol
masıyla ilgili çelişkili açıklamalarıyla dikkat çeken Tayfur 
Kılıç'ın Bedriye Kılıç'ı bir televizyon kanalına röportaj 
verdiği için öldürdüğü ileri sürüldü. 

115 GÜN SONRA GELEN CİNAYET İTİRAFI 
Diğer yandan Tayfur Kılıç'ın, eşi kaybolduktan bir hafta 

sonra pavyona gittiği, orada çalışan kadınlarla beraber 
alkol alıp eğlendiği ortaya çıktı. Bedriye Kılıç'ın kaybının 
115'inci gününde cinayeti itiraf eden Tayfur Kılıç, 28 
Ekim 2023 tarihinde tutuklandı ve cezaevine gönderildi. 

BEDRİYE'NİN CESEDİ 1 YILDIR KAYIP 
Tayfur Kılıç ifadesinde eşinin cesedini Akşehir Cankur

taran Mahallesi Harlak Mevkii'ne attığını iddia etti. 
Ancak polis ekipleri söz konusu adreste yaptığı ara
malarda hiçbir sonuca ulaşamadı. Aradan geçen 1 yılın 
ardından Bedriye Kılıç'ın cenazesi halen kayıp. 

Annesi Sona Er ile babası Oktay Er, kızlarının kaybının 
yıl dönümünde Akşehir Nasreddin Hoca Mezarlığına 
giderek Nasreddin Hoca Türbesi'nde kızlarının bulun
ması için dua etti ve yetkililere yardım çağrısında bu
lundu. 

'1 YILDIR CESEDİNE ULAŞAMADIM' 
Acılı baba Oktay Er, kızının cesedinin bulunmasını ve 

onun için bir mezar yaptırmayı istediğini belirterek, 
“Bugün 6 Temmuz 2024, 6 Temmuz 2023 tarihinde kay
bolan kızımın bugün yıl dönümü. Tam 1 yıl oldu, 12 
aydır kızımı arıyorum. Bulamadım. Nasreddin Hocamıza 
duaya geldim. Kızımın bulunması için dua ettik. Kızımın 
cesedini bulabilir miyiz diye uğraştık. Cesedine ulaşa
madım." dedi.

Bir yıldır hiçbir iz bulunamadı: 
Cinayet itirafı var, ceset yok

TURAN GÜZEL

GÖLGE GENEL  
BAŞKAN ÖZGÜR ÖZEL

Ankara ve İstanbul'daki berberler için 
yeni karar: Pazar günleri kapalı olacak 
Ülke genelinde berber, kuaför ve güzellik salonlarının 

haftanın bir günü kapalı olmasına yönelik yeni düzen
leme, Ticaret Bakanlığı tarafından 1 Temmuz itibarıyla 
yürürlüğe girdi. Bakanlık, sektör paydaşlarının talep ve 
önerilerini değerlendirerek, berberlerin pazar günleri ka
palı olması kararını aldı. Bu düzenleme ile birlikte valilik
ler tarafından belirlenen günlerde kapalı olmadığı tespit 
edilen işletmelere idari yaptırım uygulanacağı bildirildi. 

'BÜYÜK ÇOĞUNLUK PAZAR GÜNÜ  
TATİL OLMASINI İSTEDİ' 
İstanbul Berberler Odası Başkanı Şükrü Akyüz, konuya 

ilişkin yaptığı değerlendirmede, İstanbul'daki berberlerin 
büyük çoğunluğunun pazar günlerinin tatil olmasını iste
diğini belirtti. Akyüz, bu kararın esnaf açısından sevin
dirici olduğunu vurgulayarak, "Bakanlığın duyarlı 
davranmasıyla berberlerimizin haftalık dinlenme günü 
yasal bir zemine oturdu. Esnafımız, bu düzenleme ile bir
likte artık ailelerine daha fazla zaman ayırabilecek." şek
linde konuştu. 

Ankara Berberler Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı 
Sezayi Kara da Ankara'da berberlerin pazar günleri çalış
mayacağını açıkladı. Kara, bu düzenlemenin berber esnafı 
için beklenen bir adım olduğunu belirterek, "Bakanlık 
düzenlemesiyle haksız rekabetin önüne geçilmiş oldu. 
Berberlerimiz, pazar günleri kapalı olacakları için daha 
düzenli bir çalışma programı oluşturabilecekler." dedi.Her 
iki başkan da, düzenlemenin berber esnafının iş gücü ve 
aile hayatı dengesine olumlu katkı sağlayacağını ifade etti. 
Pazartesi gününden itibaren haftanın 6 günü açık olacak 
olan berberler, pazar günleri dinlenme fırsatı bulacak
larını ve bu sayede daha verimli çalışabileceklerini dile 
getirdi.
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İsrail, Doha'ya yeniden müzakere heyeti gönderme kararı aldı. Reuters'ın haberine göre 
Hamas, ABD'nin teklifini kabul etti. Gazze'deki saldırılar sürerken, taraflar arasındaki 

ateşkes ve rehine takası görüşmeleri devam ediyor. Anlaşmanın birkaç hafta sürebile-
ceği belirtilirken, ABD, başkanlık seçimleri öncesinde anlaşma sağlanması için çabalıyor.

İsrail diye bir yapı var ancak buna devlet değil 
terör örgütü demek daha doğru olur. İsrail, henüz 
kendi meşruiyetini bile sağlayamamış bir terör de
vletidir. Zira varlığı bile meşru olmayan bir yapı
dan meşru bir iş beklemek mantıksız olur. Tarih 
ve uluslararası hukuk, Siyonist planlara bu denli 
aykırı iken, önce bunları çözmesi gereken İsrail, 
hala sınırları genişletme meselesi ile ilgilenemez. 
İsrail denen terör devletinin, Batı’nın tüm destek
lerine rağmen hiçbir meşruiyeti yoktur. 7 Ekim’
den beri olanlardan sonra dünya halkları 
nezdinde meşruiyeti olmayacaktır da.  

Müslümanlar, daha evvel Kudüs’ü kaybettik
lerinde nasıl fethettilerse yeniden fethedecekler. 
Tarih boyunca varlıklarını Müslümanlara borçlu 
olan bu nankör milletin sonu, Müslümanların elin
den olacak! Çok yakında yeniden Müslümanların 
himayesine muhtaç kalacaklar ancak bu kez 
karşılarında çok farklı Müslümanlar bulacaklar.  

İsrail’in, Filistin topraklarında hatta Orta Doğu 
coğrafyasının hiçbir noktasında geleceği olmaya
cak. İnanın, bunun Yahudiler de farkında! Çok iyi 
biliyorlar Orta Doğu coğrafyasında son demlerini 
yaşadıklarını ve hatta yeryüzündeki hükümlerinin 
bitmek üzere olduğunu! Tek dertleri bu 
coğrafyadaki varlıklarını uzatmaktır.  

Yahudilerin, “yeryüzünün en kutsal mekânı” 
olarak andıkları Kudüs, Thedor Herzl’dan bu yana 
hiçbir Siyonist’in umurunda bile olmadı. Eşiyle 
birlikte yolsuzlukları ayyuka çıkmış olan Ne
tanyahu’nun da umurunda değil. Geçmişte olduğu 
gibi bugün de Kudüs’ü siyasetlerine ve Siyonist 
emellerine alet ediyorlar. Yahudi toplumunu güya 
dini değerlerini kullanarak motive etmeye çalışıy
orlar.  

Özellikle Netanyahu, hırsızlık, yolsuzluk, 
terörizm, soykırım ve küreselcilerin maşalığı gibi 
suçlarını örtbas edebilmek adına Kudüs’ü kalkan 
olarak kullanıyor. Dolayısıyla bu durum, Müslü
manlardan çok dindar Yahudilere hakarettir. Bu 
sebeple dünyadaki tüm Siyonizm karşıtı dindar 
Yahudiler, İsrail’i ve yaptıklarını kınamakta ve 
meşruiyetini yok saymaktadır. Bu açıdan 
bakıldığında İslam ülkelerinin başındaki liderlerin 
bizden olmadıkları ortaya çıkmaktadır. Onlarca 
yıldır Müslüman ülkelerin liderleri, Siyonistlere 
hizmet etmektedir.  

Kudüs, Müslümanlar başta olmak üzere hem 
Hristiyanlar hem de dindar Yahudiler için çok kut
sal bir şehirdir. Hristiyanların inancına göre 
Kudüs, İsa’nın çarmıha gerildiği, çarmıhta can 
verdikten sonra defnedildiği, defnedildikten 40 
gün sonra göğe yükseldiği, inandıkları Tanrı’nın 
kıyamet günü adalet tahtını kuracağı yer olarak 
bilinir. Dolayısıyla bir Hristiyan’ın, en değerli var
lığı, Tanrı ve onun oğlu olduğuna inandıkları 
İsa’dır. Bu nedenle bir Hristiyan ile en değerli var
lıklarını çarmıha geren Yahudilerin, barışması ve 
iyi geçinmesi mümkün değildir. Tarih boyunca 
Yahudilerin, Hristiyanlar tarafından soykırıma 
uğratılmasının nedeni budur.  

Eğer bir kişi dindar bir Hristiyan ise Siyonizm’e 
destek vermesi de Kudüs’ü İsrail’in başkenti kabul 
etmesi de mümkün değildir. Dünyadaki tüm 
ülkelere bu perspektiften bakarsanız ne İn
giltere’yi ne de ABD’yi Hristiyanların 
yönetmediğini anlayabilirsiniz. Trump’ın, 
koltuğunu korumak ve siyasi çalkantıdan kurtul
mak için Kudüs’ü kullanması da bunun ispatların
dandır.  

Batı’nın Hristiyan halkları, geçmişte olduğu gibi 
bugün de İsrail’in karşısında durmakta, Kudüs’ün 
İsrail’in başkenti sayılmasına tepki göstermekte
dir. Avrupa ülkelerindeki insanların gösterdiği 
tepkinin yarısını bile Müslüman ülkelerin lider

lerinin gösteremiyor olmasının nedeni hepsinin 
satılmış ve hain olmalarıdır.  

Müslümanlar olarak çok zor bir dönemden 
geçiyoruz. Tarih boyunca İslam dünyası, birçok 
kez büyük felaketler yaşadı; haçlı saldırıları, Moğol 
istilaları gibi... Ancak bugün yaşadığımız felaketler 
bunlardan çok daha beterdir. Zira bu sefer mağlu
biyetin sebebi düşmanın gücü değil Müslüman
ların basiretsizliği ve bölünmüşlüğü, liderlerin 
hainliğidir. Orta Doğu’da ödenen bedellerin tek 
nedeni Müslümanların birliklerinin bozulmuş ol
masıdır.  

İsrail’i, taşeron olarak Filistin’e yerleştiren 
ABD’nin Orta Doğu macerası, Türkiye’nin izin 
verdiği süre kadar devam edebilir. ABD’nin me
dyada yansıttığı kadar güçlü olmadığını artık 
herkes biliyor. Yüz yıldır algı ile dünyanın başa 
çıkılamaz en büyük gücü olduğuna inandırmayı 
başarmış olsa da artık işler değişti. Yüzlerce yıldır 
Yahudilerin dolayısıyla ABD ve İsrail’in kadim 
dostu olan İran’ı bile etki altına alabilecek tek ülke 
Türkiye’dir. Türkiye Cumhuriyeti, gayet kendinden 
emin bir şekilde ilerliyor. Çok yakında öyle adım
lar atılacak ki asırlar boyunca Türkiye konuşula
cak. 

İsrail’in Orta Doğu 
Coğrafyasında  
Geleceği Olmayacak!

SUZAN MELTEM ZEKİ

İsrail, Doha'da yeniden masaya oturuyor: 
Hamas, ABD'nin Teklifini kabul etti 

Orban:  
Macaristan'ın 

AB dönem 
başkanlığı 

sürecini bir 
barış misyonu 

olarak  
görüyoruz 

Kırgızistan'da iktidarı devirme 
planı yapan grubun üyelerine ait 
silah ve mühimmat ele geçirildi 

Özbekistan Cumhurbaşkanı Mirziyoyev: Büyük 
İpek Yolu'nu yeniden canlandırmayı hedefliyoruz 

İsrail, Doha'ya yeniden müzakere heyeti 
gönderme kararı aldı. Bu adım, Hamas'ın AB
D'nin rehinelerle ilgili teklifini kabul 
etmesinin ardından geldi. Hamas, ABD'nin 
olası bir ateşkes anlaşmasının ilk aşamasın
dan 16 gün sonra İsrailli rehinelerin serbest 
bırakılmasına ilişkin görüşme teklifini kabul 
ettiğini Reuters'e doğruladı. 

 
GAZZE'DE SALDIRILAR DEVAM EDİYOR 
İsrail ve Hamas arasında arabulucular 

aracılığıyla yürütülen ateşkes ve rehine takası 
görüşmeleri sürerken, İsrail'in Gazze 
Şeridi'ne yönelik saldırıları devam ediyor. İs
rail ordusu, Gazze'nin kuzey ve orta kesimler
ine yönelik düzenlediği saldırılarda en az 11 
Filistinliyi öldürdü ve birçok kişiyi yaraladı. 
WAFA'nın aktardığına göre, saldırılar Gazze 
kenti ile El Meğazi ve Nusayrat mülteci kam
plarını hedef aldı. 

 
İSRAİL'DEN DOHA'YA YENİ HEYET 
İsrail Başbakanı Benjamin Netanyahu'nun 

ofisinden yapılan açıklamaya göre, Mossad 
Direktörü David Barnea'nın Katar'ın başkenti 
Doha'ya yaptığı ziyaretin ardından, gelecek 
hafta İsrailli müzakere ekibinin yeniden Do
ha'ya gitmesi kararlaştırıldı. Netanyahu, İs
railli heyetin Hamas ile müzakereleri 
sürdürmek üzere Doha'ya gideceğini belirtti. 

 

İSRAİL BASINI: ANLAŞMA 
 ZAMAN ALABİLİR 
İsrail medyasındaki haberlerde, taraflar 

arasındaki anlaşmanın birkaç hafta sürebile
ceği ifade ediliyor. Barnea'nın Doha zi
yaretinde, İsrail iç istihbarat teşkilatı ŞinBet 
(Şabak) Direktörü Ronen Bar ve İsrail or
dusunda kayıp kişiler ve rehinelerden so
rumlu komutan Nitzan Alon'un yer almadığı 
belirtildi. 

 
MOSSAD AÇIKLAMASI 
Mossad'dan 3 Temmuz'da yapılan yazılı 

açıklamada, esir takası müzakerelerinde 
arabuluculuk yapan tarafların, Hamas'ın 
ateşkes teklifine verdiği yanıtı İsrailli müza
kere ekibine ilettiği duyurulmuştu. Ne
tanyahu, esir takası anlaşmasına varılması 
için yapılacak müzakerelere İsrail'den bir 
heyet göndermeyi planladığını açıklamıştı. 

 
ABD'NİN REHİNE TEKLİFİ 
Reuters'e konuşan üst düzey bir Hamas 

yetkilisi, Hamas'ın ABD'nin İsrailli rehinelerin 
serbest bırakılmasıyla ilgili görüşmelere 
başlama teklifini kabul ettiğini söyledi. Bu 
görüşmelerin, Gazze'deki savaşı sona 
erdirmeyi amaçlayan anlaşmanın ilk aşa
masından 16 gün sonra başlaması plan
lanıyor. 

 

 
ATEŞKES VE MÜZAKERELER 
Hamas kaynağına göre, Hamas, İsrail'in 

kalıcı ateşkese bağlılığını dile getirmesi 
yönündeki talebinden vazgeçti ve bu sürecin 
ilk altı haftalık aşamasında müzakerelere izin 
verecek. Ateşkes görüşmelerine aşina bir Fil
istinli yetkili, teklifin İsrail tarafından kabul 
edilmesi halinde bir çerçeve anlaşmasına yol 

açabileceğini belirtti. 
 
ABD'NİN ANLAŞMA ÇABALARI 
İsrail müzakere heyetinden bir yetkili, an

laşmaya varılması yönünde gerçek bir şans 
olduğunu ifade etti. Bölgesel bir kaynak, ABD 
yönetiminin 5 Kasım'da yapılacak başkanlık 
seçimlerinden önce anlaşmaya varılması için 
yoğun çaba gösterdiğini belirtti.

Mirziyoyev, Azerbaycan'ın Şuşa 
kentinde düzenlenen Türk Devletler 
Teşkilatı (TDT) Devlet Başkanları 
Gayriresmi Zirvesi'nde konuştu. 

 
Zirvenin, Türk Dünyası'nın kültür 

başkentlerinin biri Şuşa'da gerçek
leştirilmesinin sembolik olduğunu 
vurgulayan Mirziyoyev, Cumhur
başkanı İlham Aliyev'in liderliğinde 
Karabağ bölgesinde büyük yaratıcı 
çalışmaların yürütüldüğünü vurgu
ladı. 

 
Mirziyoyev, zirvenin artan küresel 

tehdit ve zorluklarla karşılıklı güven 
krizi koşullarında gerçekleştirildiğini 
belirterek "Böyle zor bir ortamda za
manın kendisi, ortak yaklaşımların 
geliştirilmesini ve ülkelerimiz arasın
daki ilişkilerin yeni niteliksel seviyeye 
çıkarılmasını gerektiriyor." dedi. 

 
TDT ülkeleri arasındaki ticaret 

hacminin geçen yıl yüzde 27 arttığını 
aktaran Mirziyoyev, bu sene de aynı 
büyüme oranının gözlemlendiğini 
bildirdi. 

 
Mirziyoyev, "Ülkelerimiz, karar

lılıkla büyük dünya pazarlarına açıl
mayı ve yeni tarihi koşullarda Büyük 
İpek Yolu'nu yeniden canlandırmayı 
hedefliyor." ifadesini kullandı. 

 
İşbirliğinde yasal çerçevenin 

güçlendirilmesi ve modern dijital sis
temlerin uygulanması sonucu Trans 
Hazar Uluslararası Koridoru'ndan 
geçen yük taşımacılığının arttığına 
işaret eden Mirziyoyev, iş dünyası için 
cazip tarifelerin uygulanmasının bu 
koridorun rekabet gücünü artıra
cağını dile getirdi. 

 
Mirziyoyev, Özbekistan'ın başkenti 

Taşkent'te olmak üzere TDT Demiry
olu İdareleri Konseyi'nin kurulmasını 
önerdi. 

 
Birleşmiş Milletler İklim Zirvesi, 

TDT ülkeleri için tarihi öneme sahip 
İklim değişikliğiyle mücadeleye de 

değinen Mirziyoyev, bu alanda mevcut 
sorunların sistematik şekilde 
çözülmesi amacıyla merkezi Aral Gölü 
bölgesinin önemli şehri olan Nukus'ta 
olmak üzere Türk Ekoloji Konseyinin 
kurulmasını önerdi. 

 
Mirziyoyev, uluslararası iklim işbir

liği alanında Türk Dünyası'nın sesinin 
giderek yükseldiğini belirterek, bu 
bağlamda kasımda Bakü'de yapılacak 
Birleşmiş Milletler İklim Zirvesi'nin 
TDT ülkeleri için tarihi öneme sahip 
bir etkinlik olacağını kaydetti. 

 

Alternatif enerji kaynaklarının 
geliştirilmesinin önemine işaret eden 
Mirziyoyev, 2030'a kadar ülkesinin 
enerji dengesindeki yenilenebilir en
erji payını yüzde 40'a çıkarmayı 
amaçladıklarını dile getirdi. 

 
Mirziyoyev, yabancı ortakların 

katılımıyla her yıl yaklaşık 2 gigavat 
kapasiteli yeni güneş ve rüzgar ener
jisi santrallerinin devreye alındığını 
anlatarak "Ayrıca komşu Kırgızis
tan'da hidroelektrik santrali inşası 
için Kazakistan ile çalışmaya başlıy
oruz." dedi. 

 
Cumhurbaşkanı Mirziyoyev, gelecek 

yıl ülkesinde TDT himayesinde 
müspet bilimlerde Genç Türk 
Olimpiyatı ve Dünya Türkologlar Kon
gresi'nin düzenlenmesini teklif etti. 

 
İsrailFilistin meselesine de değinen 

Mirziyoyev, Orta Doğu'da stratejik is
tikrar ve barışın sağlanmasının ana 
koşulunun, bağımsız bir Filistin devle
tinin kurulması olduğunu vurguladı. 

 
Mirziyoyev, Afganistan'daki duruma 

da işaret ederek Özbekistan'ın Afgan
istan halkına gerekli yardımı sağla
maya devam edeceğini kaydetti.

Orban, Azerbaycan'ın 
Şuşa şehrinde düzenlenen 
Türk Devletleri Teşkilatı 
(TDT) Devlet Başkanları 
Gayriresmi Zirvesi’nde 
konuştu.Orban, 69 Hazi
ran tarihlerinde yapılan 
Avrupa Parlamentosu (AP) 
seçimi ve ülkesinin AB 
dönem başkanlığı sürecine 
ilişkin konulara değindi. 

Azerbaycan Cumhur
başkanı İlham Aliyev’in 
son 2,5 yılda binlerce in
sanın bölgede barış içinde 
yaşamasını sağlamak için 
ortaya koyduğu çabayı 
takdir eden Orban, Ukray
na’da başlayan savaşın bir 
sonucu olarak dünyanın 
yeniden iki bloka bölünme 
riskiyle karşı karşıya 
olduğunu ileri sürdü. 

Orban, bu nedenle tarihi 
küresel bağların yeniden 
onarılmasının önemine 
işaret ederek bu minvalde 
Türk Devletleri Teşkilatını 
Doğu ve Batı arasında 
işbirliğini öne çıkartan 
önemli bir organizasyon 
olarak gördüklerini dile ge
tirdi.Ülkesinin AB dönem 
başkanlığını hafta başında 
üstlendiğini hatırlatan 
Orban, "Bu 6 aylık bütün 
periyodu, bürokratik ev 
ödevi değil barış misyonu 
olarak değerlendiriyoruz. 
Bu nedenle Kiev’e yap
tığım ziyaretin hemen bir 
gün sonrasında dün 
Moskova’da görüşmelerde 
bulundum ve bu misyon 
devam edecek." ifadelerini 
kullandı.Orban, AP seçim
lerinin sonucunu "siyasi 
deprem" olarak nite
lendirerek 27 üye ülkenin 
20’sinde halkların 
değişime oy verdiğini 
savundu.Halihazırda AB 
içinde "egemenlik ve fed
erasyon" yanlıları arasında 
tartışmaların sürdüğünü 
kaydeden Orban ancak bu 
seçimden çıkan en önemli 
sonucun "vatanseverlerin 
başarısı" olduğunu ifade 
etti. 

"İttifak, yakın gele
cekte AP’nin 3’üncü 
büyük grubu olacak" 

Orban, Avusturya’nın 
başkenti Viyana’da 30 
Haziran’da Avusturya 
Özgürlük Partisi (FPÖ), 
Macar Yurttaş Birliği 
(Fidesz) ve Çekya’daki 
Gayrimemnun Vatandaşlar 
Hareketi (ANO) tarafından 
kurulan ve "Avrupa için 
Vatanseverler" (Patriots 
for Europe) isimli yeni itti
faka ilişkin bil
gilendirmede bulundu. 

Bu üç partinin kurduğu 
ittifakın, yakın gelecekte 
AP’nin 3’üncü büyük 
grubu olacağını savunan 
Orban, AP içinde "fed
erasyon" yanlısı oluşum
ların zayıflamakla beraber 
hala çoğunluğu oluştur
duğunu ve AB’nin yeni yö
neticilerini belirlemek 
istediklerini, bunun için 17 
Temmuz’da oylama yapıla
cağını kaydetti.

Komite Basın Merkezinden yapılan açıklamada, şiddet yoluyla 
iktidarı ele geçirme ve kitlesel huzursuzluk yoluyla ülkedeki 
sosyopolitik durumu istikrarsızlaştırma planları yapan "kriminal 
ve yıkıcı" bir grubun üyelerinin ikamet ettiği adreslerde ve kul
landıkları otomobillerde arama faaliyetinin gerçekleştirildiği ve 
çok sayıda silah, mühimmat ve malzemenin ele geçirildiği ak
tarıldı. 

Açıklamada, "İcra edilen güvenlik operasyonunda 50 silah, 20 
tabanca, 255 bin 238 adet mühimmat, 200 takım kolluk kuvvetleri 
üniforması, 150 polis ve 100 askeri şapka, 38 set vücut zırhı, 2 
dron, telsiz, ev yapımı patlayıcılar ile diğer yasaklı yayınlar bu
lundu. Ayrıca Kırgızistan parlamentosu Milletvekili Marlen Ma
mataliyev'e ait askerlik durum belgesi bulundu." ifadesine yer 
verildi. 

İktidarı devirme planı yapan grup ile ilgili ek soruşturmanın ve 
önlemlerin devam ettiği kaydedildi. 

Milli Güvenlik Devlet Komitesi, dün, soruşturma ve operasyonel 
çalışmaların sonucu iktidarı devirme planı yaptığı belirlenen 
"K.B.A", "M.E.C", "B.B.K.", "M.A.C." ve "S.A.B" isimli bir grup üyenin 
yakalandığını duyurmuştu.
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Bilecik'Te Valilik himayesinde, İl Kül-tür ve Turizm Müdürlüğü koordinasyo-nunda düzenlenen, birçok etkinliğe ev sa-hipliği yapacak "Gölpark Fest", Tarım veOrman Bakanı İbrahim Yumaklı'nın katılı-mıyla başladı.Bakan Yumaklı ve beraberindekilerinPelitözü Göleti'ne 200 sazan balığı bıraka-rak açılışını yaptığı festivalde, spor, çocukve yetişkin yarışmaları, yürüyüş, gösteri,yöresel ürün tanıtımları, konser, açık havasinema gösterimleri ile karavan fuarı dü-zenleniyor.Yöresel ürün ve kamp malzemelerineilişkin birçok standın açıldığı festivalin ilkgününde yayın ve sazan avı yarışması, plajvoleybol turnuvası, doğa yürüyüşü, kamp,konser ve açık hava sinema gösterisi yapıl-dı. İl Kültür ve Turizm Müdürü SerkanBircan, AA muhabirine, çeşitli kurum vekuruluşların desteğiyle büyük bir etkinliğihayata geçirdiklerini söyledi.Festivalde birçok etkinliğin gerçekleşti-rileceğini belirten Bircan, "Kano sporların-dan tutun plaj voleyboluna, konserler, susporları, balık avları, karavan fuarı ve yöre-sel ürün tanıtımları olacak. Çocuklar dadüşünüldü. Uçurtma festivallerinden ço-cuk eğlence alanlarına kadar birçok etkin-lik yapılacak." ifadesini kullandı.Festivale Bilecik Kadın Girişimi Üretimve İşletme Kooperatifinin ürünlerini sat-mak için katılan Nesrin Erdinç de Bilecik'ingüzel bir etkinliğe ev sahipliği yaptığını an-lattı.Erdinç, festivalde birçok kadın koope-ratifinin ürünlerini tanıtacağını dile getire-rek, "Yöresel ürünler de satılıyor. 3 gün bu-rada olacağız. Festival git gide güzelleşe-cek. Çeşitli eğlenceler olacak. Yarın da ga-yet keyifli geçeceğini düşünüyorum." dedi.Aynı kooperatifin üyesi Demet Avcı isefestivali heyecan verici bulduğunu belirte-rek, "Hafta sonu daha da yoğun katılım ola-cağını düşünüyorum. Gerçekten güzel biretkinlik oluyor. Bol eğlenceli görünüyor."diye konuştu.

Bilecik'te birçok 
etkinliği içinde 

barındıran "Gölpark
Fest" başladı

GazianTep'Te yaşayan 32 yaşın-daki Tuğba Kübra Şahin, yüksek tansi-yon ve kalp rahatsızlığı şikayetiyle baş-vurduğu hastanede bir böbreği alınıncasağlığına kavuştu.Gaziantep'te bir firmada muhasebe-ci olarak çalışan Şahin, yüksek tansi-yon, kalbinde çarpıntı ve çabuk yorul-ma şikayetleriyle Gaziantep Şehir Has-tanesine başvurdu.Doktorlar yapılan muayene sonra-sında Şahin'in sağ böbreğinin çalışma-dığını ve fonksiyonlarını yerine getire-mediği için vücuduna salgıladığı hor-monlarla çeşitli rahatsızlıklar ortaya çı-kardığını tespit etti.Ameliyat ile böbreği alınan TuğbaKübra Şahin, AA muhabirine, kısa süreiçerisinde sağlığına kavuştuğunu söyle-di. İlk rahatsızlığının sağ kasığında birsancıyla başladığını belirten Şahin,"Farklı hastanelere bu şikayetle başvur-dum, herhangi bir tanı koyamadılar.Tanı konulması biraz zaman aldı. Gün-lük yaşantımda hipertansiyon beni vekalbimi çok yoruyordu artık kalp yet-mezliğim olmuştu. Kalbim çok yorulu-yordu. Bu yüzden çalıştığım işimi dahibırakmak zorunda kalmıştım. Ameliyat-la sağ böbreğim alındı ve normal yaşan-tıma döndüm. Çok şükür şu anda iyi-yim." dedi.

Hastalıklarından 
bir böbreğinin 

alınmasıyla kurtuldu

Lübnan'daki Türkoloji bölümü
öğrencileri hem Türkçeyi hem

Türk kültürünü öğreniyor
Türkçe ile Türk kültür ve tarihi-ni öğrenmek isteyen Lübnanlılar,Lübnan Üniversitesindeki Türkolojibölümüne ilgi gösteriyor.Türk akademisyenlerin eğitimverdiği Türkoloji bölümü, 2017 yılın-da kurulmasından bu yana Lübnanlıöğrencilerce tercih edilen bölümler-den biri olmaya başladı.Türkoloji öğretim üyeleri ve öğ-rencileri, üniversitedeki eğitim yılı-nın son gününde, Türkçe eğitimi vebölümle ilgili durumu AA muhabiri-ne anlattı.Lübnan Üniversitesi TürkolojiBölüm Başkanı Sevsen Ağa, "bölü-mün Sorbonne, Strasbourg, Berlin,Cezayir gibi dünyanın en prestijliüniversitelerinde uygulanan müfre-datı benimsediğini" söyledi.Türkiye'nin Lübnan devletiyle2017 yılında imzalanan anlaşmauyarınca bölüme akademisyen gön-derdiğini aktaran Sevsen, bölümdesadece dil bilgisi eğitimi verilmediği-ni aynı zamanda kültürden tarihe,sanattan coğrafyaya kadar Türk kül-türünün farklı alanlarında eğitim ve-rildiğini kaydetti.Üniversitenin öğretimde teorikve uygulamalı yöntemleri takip ettiğini,bunun öğrencinin dili öğrenmesinedaha çok katkı sağladığını belirten Ağa,öğretim görevlilerinin sadece Lübnanlı-lara değil bölümdeki diğer Arap ülkele-rinden öğrencilere de eğitim verdiğinive bu öğrencilerin de ülkelerinde Türk-çe öğrettiğini dile getirdi.Bölüm mezunlarının ülkelerininyanı sıra Türkiye'de ve Lübnan toprak-larındaki Türk kurumlarında da iş bul-duğunu ifade eden Ağa, Türkiye'de yük-sek öğrenimlerini sürdürmek için bursalan çok sayıda öğrencileri olduğunu daaktardı.Bölüm olarak Türk mutfağına ilişkinkonuları da işlediklerini anlatan Ağa,

"Haftada bir günden fazla öğrencilereTürk yemeklerinin nasıl hazırlanacağınıöğretmeye zaman ayırıyoruz ve bunueğitim misyonumuzun bir parçası ola-rak değerlendiriyoruz." dedi.
İş imkanı ve burslarDoktor Öğretim Üyesi YaseminKurtlu da "Burada Lübnanlı öğrencile-rimize tüm seviyelerde Türkçeyi öğre-tiyoruz. Öğrencilerimize dil becerisikazandırıyoruz. Aynı zamanda Türktarihini, Türk kültürünü, Türk edebiya-tını ve Türk coğrafyasını tanıtıyoruz."diye konuştu.Türkiye'den gelen akademisyenler-le 2017'den beri birçok öğrenciyi me-

zun ettiklerini dile getiren Kurtlu, "Öğ-rencilerimizi yetiştirerek kendi ülkele-rinde Türk kültürünün birer temsilcisiolmalarını amaçlıyoruz." şeklinde ko-nuştu. Türkoloji bölümünde Türkçeyidoğal bir şekilde öğrenmeleri için herortamı, her imkanı sağlamaya çalıştık-larını vurgulayan Kurtlu, şöyle devametti: "Öğrencilerimizde şunu gözlemli-yorum ben; Türkçe öğrenmeye yönelikbüyük bir istek var, isteyerek bunu öğ-reniyorlar. Bizim onlara verdiklerimiz-le birlikte kendileri çevreden, diziler-den Türkiye'den alabildikleri bütünkültürel unsurları almaya çalışıyorlar.Bu da bizi çok mutlu ediyor. Türki-ye'mizin ve Türkçemizin burada öğre-

tilmesinde görev almak bizleri onur-landırıyor." Türkoloji 1. sınıf öğrencisiLübnanlı Rola, turistik amaçla defalar-ca ziyaret ettiği ve dilinden etkilendiğiTürkiye'ye olan büyük sevgisini anlattı.Türkçeyi çok sevdiğini söyleyenRola, "Benim annem Türk ve ben Tür-kiye'yi çok seviyorum. Türkçe çok gü-zel bir dil ve çok kolay. Gelecek yıl in-şallah Türkiye'ye gideceğim ve oradayaşayacağım çünkü Türkiye çok güzelbir ülke." dedi. Üniversitede Türk Dilive Edebiyatı bölümü olduğunu arka-daşlarından duyup, hemen kayıt yap-tırdığını ifade eden Rola, iktisat mezu-nu olmasına rağmen bölüme tekrarkayıt yaptırdığını söyledi.

Türk dizilerinin Arap dünyasında artan popülaritesi ve Lübnan ile Türkiye arasında-ki ikili ilişkilerin gelişmesiyle Lübnanlılar, Türk kültürünü öğrenmeye ilgi duyarken,Türkçe öğrenip, Türk edebiyatını ve tarihini derinlemesine araştırmaya çalışıyor.

Mavi ve yeşilin buluştuğu 
Uçmakdere'de 6 ayda 24 bin 
kişi yamaç paraşütüyle uçtu

Bisikletle hacca giden 
Qamuran Hirda Üsküp'e döndü

kuzey Makedonya’nın başkentiÜsküp'ten hac için Mekke'ye bisikle-tiyle giden 57 yaşındaki QamuranHirda ülkesine geldi.Bosna Hersek’ten arkadaşı AdemAljic ile "Skopje to Mekkah 2024"adını verdikleri bu yolculukta KuzeyMakedonya’dan yola çıkan Hirda,Mekke'ye ulaşmak için 42 gün pedalçevirdi.Üsküp’e hava yoluyla dönen Hir-da, Uluslararası Üsküp Havalima-nı'nda ailesi ve Üsküp Ekoloji veDağcılık Derneği üyeleri tarafındankarşılandı. Havalimanında gazeteci-lerin sorularını yanıtlayan Hirda,yolculuğunu zorlu ama şu ana kadaryaptığı "en iyi ve en tatlı" yolculukolarak nitelendirdi.Hirda, yolculuğunun Balkanlarve Türkiye’deki bölümünün dağlar,Ürdün’ün başkenti Amman’danMekke’ye olan kısmının ise sıcaklık

ve kuraklık nedeniyle zorlu geçtiğinisöyledi.Zorluklara rağmen Mekke’yeolan yolculuğun kelimelerle tarifedilemeyeceğini dile getiren Hirda,"Nerede durduysam, nereye gittiy-sem çok saygı ve gurur duydum.Bunu hiçbir zaman unutamam. Yol-culuğum boyunca insanların ne ka-dar minnettar olduğunu, ne kadarinsancıl olduğunu ve yardımseverolduğunu gördüm." dedi.Hirda, memleketinden uzun süreuzakta olması nedeniyle bisikleti ye-rine hava yoluyla dönmeye kararverdiğini sözlerine ekledi.Hirda ve Aljic, Üsküp’ten başla-dıkları yolculuk kapsamında Bulga-ristan’a oradan da Türkiye’ye pedalçevirdi. Suriye’deki savaş nedeniyleTürkiye’den uçakla Amman’a geçenbisikletli hacı adayları, buradan daMekke’ye bisikletleriyle devam etti.

Tekirdağ'da adrenalin tutkun-larının gözde adresi Uçmakdere'de, 6ayda 24 bin kişi yamaç paraşütü yap-tı. Marmara Denizi ile Ganos Dağıeteklerindeki ormanların bütünleşti-ği Uçmakdere Mahallesi, yamaç para-şütü yapmak isteyen yerli ve yabancıekstrem spor tutkunlarını gökyüzüy-le buluşturuyor.Ekstrem spor tutkunları, 250 ve600 metrelik pistlerden rüzgarın du-rumuna göre uçuş yapıyor.Özellikle İstanbul ve yakın kentle-rin yanı sıra farklı ülkelerden de ge-len paraşütçüler, mavi ile yeşilin bu-luştuğu güzellikleri gökyüzünden iz-liyor.Tekirdağ Kültür ve Turizm Müdü-rü Ahmet Hacıoğlu, AA muhabirine,Uçmakdere'de 12 ay boyunca uçuşyapılabildiğini söyledi.Uçmakdere'de geçen yıl yaklaşık30 bin uçuş gerçekleştirdiğini ifadeeden Hacıoğlu, "Bu yılın sonunda Uç-makdere'de yapılan yamaç paraşütüuçuşu 40 binin üzerinde olacaktır. Bu

sayının yarısını geçmiş bulunuyoruz.Bu sene şimdiye kadar 24 bin uçuşyapıldı. Havaların güzel olması, bay-ram tatili sürelerinin uzun olması veİstanbul'a yakın olmanın avantajlarıUçmakdere'de uçuşları artırdı. Farklınoktalarda 5 atlayış pisti var. Rüzga-rın durumuna göre paraşütçüler iste-diği yerden uçuş yapabiliyor." dedi.Hacıoğlu, bölgeye ilginin her ge-çen yıl arttığını aktararak, insanlarınUçmakdere'de doğayla iç içe vakit ge-çirip bölgenin güzelliğini tadını çıkar-dığını dile getirdi.Uçmakdere'nin yerli turistlerinyanı sıra yabancı turistlerinde dikka-tini çektiğini belirten Hacıoğlu, "Bul-garistan, Yunanistan ve Romanya'dangelen ziyaretçiler çok. Son dönemler-de de Bosna Hersek, Polonya ve Ma-caristan'da paraşüt yapmak için bu-raya gelenlerin sayısı bir hayli fazla.Uçmakdere herkesin keyifle gelip,mutlu ayrıldığı bir yer. Burada yeşilve mavi iç içe insana huzur veriyor."diye konuştu.
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resTorasyonu tamamlanarak hiz-mete sunulan yapı, Vakıflar Genel Müdür-lüğünce "Vakıf Haftası 100. Yıla Özel 201Eser Toplu Açılış Töreni" kapsamındaCumhurbaşkanı Erdoğan tarafından ma-yıs ayında resmi olarak açıldı.Sultanahmet'te yer alan yapıya ilişkinAA muhabirine açıklamada bulunan ar-keolog Murat Sav, yapının, İstanbul'un fet-hinden sonra, 15. yüzyılın sonlarına doğ-ru cami olarak kullanıldığını söyledi.Sav, 20. yüzyılın başlarında yaşanandeprem felaketi sebebiyle deformasyonauğrayan caminin birçok yerinin çöktüğü-nü aktararak, bu nedenle yakın dönemeharabe halinde ulaştığını dile getirdi.Yapı alanında 1960'lı yıllarda, yerindekazı çalışmaları yapıldığına işaret eden Sav,"Bu kazı çalışmaları neticesinde hem Bi-zans dönemine ait yapının kimliği hem deOsmanlı dönemindeki hali ile ilgili elde edi-len detaylardan hareketle bazı projeler ya-yınlandı. Yaklaşık 10-15 yıl önce, tekrardanburanın ayağa kaldırılması konusunda ka-rar alınınca, projelendirme sürecine girildi.Projenin devamında ise sponsor vasıtasıylada burası ayağa kaldırıldı." dedi.
"Yapı, 6. yüzyılda tekrardan
yapılıyor"Murat Sav, yapının Bizans dönemindeaslında büyük bir bazilika olarak inşaedildiğine dikkati çekerek, şu bilgileri ver-di: "Öngörülen iç mekanın uzunluğu 30metre. Cami olarak düzenlenmiş alan iseapsis ve bema adını verdiğimiz bazilikadabir bölüm, aslında en önemli bölüm diye-biliriz. Kripta adını verdiğimiz, kutsal ba-

kiyelerin korunduğu mezarı da içerisinealan bölüm. Burasının özgün olarak ilkyapıldığı dönem 5. yüzyıl. Osmanlı'da ol-duğu gibi Bizans döneminde de özelliklesaray çevresine ait kadınlar, önde gelenimparatoriçeler veyahut da ona yakınkimseler, banilik faaliyeti olarak çok ciddiişler yaptı. Onlardan bir tanesi de burayıinşa ettiren Pulcheria."Bazilika olarak yapıldıktan çok kısabir süre sonra, 475 yılında Konstantina-poli'de devasa bir yangının ortaya çıkma-sıyla, yapının oldukça zarar gördüğünüaktaran Sav, "Bunun devamında yapı, 6.yüzyılda tekrar yapılıyor, bazilika olarakmevcudiyetini devam ettiriyor. Fakat 9.yüzyılda kırma çatısı yerine bir de kubbeinşa edildiğini öğreniyoruz. Sonrasındaise 12. yüzyılda büyük ihtimalle yine dep-rem ve yangınlar nedeniyle zarar görüyorve yapının yerinde üç tane şapel ortaya çı-kıyor. Yani nispeten daha küçük kiliseler."diye konuştu.
"Bizans mimari yapı kom-
pleksinde çok önemli ve özel
bir yere sahipti"Sav, bazilika olan yapının avlusundayer alan dairesel planın bir kısmının bu-gün yan taraftaki otelin altında kaldığınıkaydederek, "Korunmuş durumda. İçeri-sinde kısmen de olsa freskolar mevcut.Yapı çok eski. Büyük bir ihtimalle 5 ve 6.

yüzyıllar civarında inşa edilmiş olması ge-reken bir eser." ifadelerini kullandı.Yapının Bizans açısından kutsal nok-taları olduğunun altını çizen Sav, şunlarıkaydetti:"Burası Meryem Ana adına yapılıyor.Özellikle de kadın baniler tarafından,Meryem Ana adına yapılan yapılar çok sa-yılıdır. Onlardan bir tanesi de burası olu-yor. Yine 5. yüzyılda Kudüs'ten getirildiği-ne inanılan birkaç kutsal emanet de bura-da korunuyor. Bunlardan bir tanesi Mer-yem Ana'ya ait olduğu öne sürülen bir ku-şaktır. O kuşaktan mucizeler ortaya çıktı-ğına inanılıyor, o yüzden çok değer verili-yor. Buranın kutsal kısmında korunuyorbu tür malzemeler. Bugün günümüze ula-şan kripta adını verdiğimiz, haç planlı birmekan var, belki de orada korunuyordu.Buranın yine ayrı bir özelliği de Ayasofya,532-537 yılları arasında inşa edilirken,beş yıl boyunca burası patrikhane olarakgörev yaptı. Bu nedenle de Bizans mimariyapı kompleksinde çok önemli ve özel biryere sahipti."Sav, Osmanlı döneminde yapının harapdurumda olmasından dolayı sadece apsisbölümünün camiye çevrildiğini belirterek,"Yani kısıtlı bir alanı dönüştürülüyor. 18.yüzyılda ise hemen yan tarafına ZeynepSultan Camisi inşa ediliyor. Zeynep SultanCamisi ile bugünkü mescit yapısı arasındabir yol geçer. O sokak aslında eski bazilika-

nın kuzey nefini oluşturuyor. Hatta bugünbazilika ayağı, duvarın bazı fragmanları,sokak cephesinde de devam eder. Onarımve restorasyon çalışmaları sırasında örne-ğin hemen batı cephesinde ön tarafta sun-durma gibi düzenlenmiş bir alan var. Zatenbiliniyordu ve ortaya çıkmış oldu. Oradabazilikanın özgün döşemelerinin bir kısmıda ortaya çıktı. Onun da korunması ve iste-yenlerin görebilmesi için üzeri cam ile ka-patıldı." dedi. Restorasyon çalışması sıra-sında avluda bir kuyu bulunduğunu söz-lerine ekleyen Sav, yapıda hem Bizanshem de Osmanlı döneminden duvar veparçaların olduğunu ve caminin ciddi bironarımdan geçtiğini vurguladı.Arkeolog Sav, yapıdaki fresko ve beze-melerin yaşanan yangınlardan dolayı yokolduğuna ve bugüne ulaşamadığına dik-kati çekerek, "Sadece mihrapta bazı ufakdetaylar ortaya çıktı. Ancak kavrulmuşdurumda olduğundan dolayı bunları damuhafaza etmek mümkün değildi. Bura-daki özgün tek şey, mihraptaki yıpranmış-lıklar içerisinden çözümlenebilen beze-meler oldu. Haliyle burada hem Bizanshem Osmanlı döneminden, yapının geçir-diği aşamalara dair elde edilen bütün bul-gular korunup, mümkün mertebe göste-rilmeye çalışıldı. Yani modern restoras-yon tekniği aynı zamanda gelenekseli ko-ruyan şekliyle burada yaşamaya devamediyor." değerlendirmesini yaptı.
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TürKiye'de yılın ilk 6 ayında 195milyon 529 bin 407 adet kitap üretimi ya-pıldı.Yayımcı Meslek Birlikleri Federasyo-nundan (YAYFED) yapılan açıklamayagöre, 2023'te 182 milyon 895 bin 180 ki-tap yayınlandı.Geçen yılın üretim rakamla-rına kıyasla bu yılın ilk 6 ayında kitap üre-timi yüzde 6,9 oranında büyüdü.Bu yıl haziranda 34 milyon 146 bin859 adet kitap basılırken, geçen yıl aynıdönemde 35 milyon 93 bin 479 kitap ya-yınlandı. Bu yılın haziran ayında, geçen yılakıyasla yüzde 2,7 oranında küçülme ger-çekleşti.Geçen ay yayıncıların aldığı bandrolle-rin yüzde 8.9'unu yetişkin kültür yayımla-rı, yüzde 8,5'ini yetişkin kurgu edebiyat ya-yımları, yüzde 8,6'sını çocuk kitapları, yüz-de 0,6'sını gençlik kitapları, yüzde 3,7'siniinanç yayımları, yüzde 1,7'sini akademikyayımlar, yüzde 1'ini ithal kitaplar, yüzde67'sini ise eğitim yayımları oluşturdu.

Türkiye'de yılın ilk 6
ayında 195 milyonun

üzerinde kitap üretildi

15 Temmuz darbe girişiminde An-kara'da yaşanan olayları konu alan"Ben ve Babam - Vatan" filmi, 15 Tem-muz saat 20.00'de TRT 1'de ekranlaragelecek.Yapımcılığını ve senaristliğini UğurUzunok'un üstlendiği filmin yönetmenkoltuğunda Berat Özdoğan oturuyor.Başrollerini Ümit Kantarcılar veSevcan Yaşar'ın paylaştığı yapımda,Hazım Körmükçü, Burak Sarımola, Er-kan Meriç, Cansu Fırıncı, Toprak Kıvıl-cım, Burcu Kirman, İlayda Yıldırım,Merve Üçer, Yunus Aytekin, Necip Ka-rakaya ve misafir oyuncu olarak HakanBoyav, Erdal Özyağcılar ile Güzin Öz-yağcılar rol alıyor.Film, eşiyle ayrılmak üzere olan veTÜRKSAT'ta mühendis olarak çalışanCihangir'in ailesini ve vatanını koru-mak için darbe girişimi sırasında oğluCan ile yaşadıklarını anlatıyor.

"Ben ve Babam - Vatan" 
filmi 15 Temmuz'da 

TRT 1'de yayınlanacak

Kornel Fekete-Kovacs'ın kurduğu,Macaristan'ın yenilikçi orkestralarındanModern Art Orchestra ile caz davulununtanınan ismi Kaan Çelen, İstanbul KültürSanat Vakfı (İKSV) tarafından düzenlenen"31. İstanbul Caz Festivali"nde sahne aldı."Türk-Macar Kültür Yılı" kapsamındaRahmi Koç Müzesi'nde düzenlenen konser,Rahmi M. Koç Müzesi, Liszt Enstitüsü Ma-car Kültür Merkezi İstanbul, MacaristanDışişleri, Dış Ticaret Bakanlığı ve Macaris-tan Kültür ve İnovasyon Bakanlığının işbirliğiyle gerçekleşti.Konser öncesi AA muhabirine açıkla-mada bulunan Çelen, 14 yaşında müziğebaşladığını belirterek, "Doğumumda yapı-lan doktor hatası sebebiyle sol kolumu kul-lanamıyorum. Fizyoterapistimin önerisiylemüziğe başladım. Çeşitli çalışmalardansonra caza merak saldım. Bu yolda ilerle-meye başladım. 25 yaşımda ilk albümümüçıkardım. Albümün ismi NA-Zİ-LE. Aynı za-manda annemin ismidir. Bu albüm dünya-da bir ilk olma özelliğini taşıyor. Çünküdaha önce cazda engelli bir isim yok. Dün-yada davulun tek kolla çalındığı ilk caz al-bümü bana nasip oldu." dedi.Afshin Alizadeh ve Alper Yılmaz ile üçyıllık bir çalışmanın sonucunda "Fellows-hip" albümünü çıkardığını aktaran Çelen,"Bu yılın eylül veya ekim ayında üçüncü al-büm çıkacak. İstanbul Caz Festivali'nde iz-leyiciyle ilk defa buluşacağım ama aslındabu benim dördüncü festivalim olacak.İKSV'nin Türkiye için önemini artık herkesbiliyor. Benim gibi onlar da heyecanlıdırdiye tahmin ediyorum. Önceki albümle-rimden de birkaç tane parça sunacağız.Umarım güzel bir konser olacak." ifadeleri-ni kullandı.Modern Art Orchestra, Macar cazınınorta kuşak temsilcilerinden ve trompetindünyaca ünlü ustalarından biri olan KornelFekete-Kovecs tarafından 2005'te kuruldu.Avrupa'nın önemli müzik grupları arasın-da sayılan topluluk, çoğunluğu orkestranın6 müzisyeni tarafından bestelenmiş, çağ-daş müzik eserlerinden oluşan bir repertu-varı sanatseverlerin beğenisine sundu.

Modern Art 
Orchestra ile Kaan
Çelen, 31. İstanbul
Caz Festivali'nde

konser verdi

Chalkoprateia Mer-yem Kilisesi olarakbilinen ve İstan-bul'un fethinden son-ra cami olarak hiz-met veren Lala Hay-rettin Camisi, 1600yılı aşan tarihiyleyerli ve yabancı ziya-retçileri ağırlıyor.

Bizans ve Osmanlı’dan izler 
taşıyan Lala Hayrettin Camisi 

yeniden ayağa kaldırıldı

Fransa'da 1300 yıllık 
"efsanevi" kılıcın 

kaybolmasına ilişkin 
soruşturma başlatıldı

Fransız Orta Çağ efsaneleri-nin ünlü şövalyelerinden Ro-land'ın bir kayaya saplı 1300 yıl-lık kılıcının "gizemli şekilde" orta-dan kaybolmasına ilişkin soruş-turma başlatıldı.Fransız basınında çıkan haber-lere göre, polis, 8. yüzyılın efsan-evi şövalyesi Roland'a ait olduğudüşünülen ve ünlü RocamadourTapınağı'ndaki bir tepede bulu-nan "Durandal" isimli kılıcın nasılçalınmış olabileceğini araştırdığı-nı belirtti.Rocamadour Belediye BaşkanıDominique Lenfant, kılıcın kay-bolmasının ardından yaptığı açık-lamada, "Durandal'ı özleyeceğiz.Yüzyıllardır Rocamadour'un birparçasıydı." ifadelerini kullandı.Kutsal Roma İmparatoru Şarl-man'ın meleklerden alarak en iyiaskerine verdiğine inanılan ve 22Haziran'da kaybolan efsanevi kı-lıç, yaklaşık 1300 yıldır 10 metreyükseklikteki, insan erişimine el-verişli olmayan bir tepenin üze-rindeki kayaya saplanmış haldebulunuyordu.Fransa'nın güneyindeki Lotbölgesinde yer alan RocamadourTapınağı, turistlerin uğrak noktasıolma özelliğini taşıyor.

Kevin Costner'ın yönetmenliğini ya-pıp başrolünde oynadığı "Horizon: AnAmerican Saga" Western filmi sevenlerisinema salonlarına çekmeyi hedefliyor.Sinema salonlarında bu hafta kome-diden korkuya, bilim kurgudan animas-yona, ikisi yerli, 10 yapım izleyiciyle bu-luşacak.Kevin Costner'ın yönetmenliğini ya-pıp başrolünde oynadığı Western filmi"Horizon: An American Saga" izleyici ilebuluşacak.Costner'a Abbey Lee, Sienna Miller,Dale Dickey, Jena Malone, Isabelle Fuhr-man, Giovanni Ribisi ile Luke Wilson'ıneşlik ettiği film, Amerika'nın batısındakiİç Savaş öncesi ve sonrasını kapsayan 15yıllık bir dönemi birçok farklı karakteringözünden aktarıyor.
"Merhamet Hikayeleri"Senaryosunu Yorgos Lanthimos veEfthimis Filippou'nun yazdığı "Merha-met Hikayeleri", farklı öyküler anlatan üçparçalı bir masal olarak beyaz perdedeyer alacak.Emma Stone, Margaret Qualley veJesse Plemons'un başrollerini paylaştığıfilm, hayatının kontrolünü ele geçirmeyeçalışan çaresiz bir adamı, denizde kaybo-lan karısının geri döndüğünü ancak farklı

biri gibi göründüğünü düşünen bir polismemurunu ve özel yeteneklere sahip bi-rini bulmaya kararlı bir kadını odağınaalıyor.
"Reyhan"Abbas Rafei'nin senaryosunu yazıp,yönetmenliğini üstlendiği İran yapımı"Reyhan", kocası cinayetle suçlanan birkadının hikayesini konu alıyor.Filmde Roshanak Gerami, ParivashJavadi, Roya Hosseini ve Ali Or başrolleripaylaştı.
"Rizk'in Oğulları 3"Salah Al Juhainy'nin senaryosunuyazdığı, Tarek Alarian'ın yönettiği"Rizk'in Oğulları 3", temiz bir başlangıçiçin eski dünyalarını geride bırakarak

araba galerisi işletme hayallerini gerçeğedönüştürmek isterken eski düşmanlarıile karşı karşıya gelen kardeşlerin yaşa-dıklarını anlatıyor.Aksiyon ve komedi sevenleri sinemasalonlarına çekmeyi hedefleyen Mısır ya-pımı filmde, Amr Youssef ile Ahmed Ezzbaşrolleri paylaştı.
"Kum Zambağı"Mert Turak, Özge Borak ve Orhan Kı-lıç'ın başrollerini paylaştığı "Kum Zamba-ğı" bir dram hikayesini beyaz perdeye ta-şıyacak.Mehmet Demir Yılmaz'ın yönetmenli-ğini üstlendiği film, eski kocasından ezi-yet gören bir kadının, kendisini yıllarcabekleyen adama anlaşmalı evlilik teklifetmesiyle gelişen olayları konu ediniyor.

"Horizon: An American Saga" 
Western filmi sevenleri sinema 
salonlarına çekmeyi hedefliyor
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7 TEMMUZ 2024 PAZARYEREL

Ataşehir Belediyesi yaz 
tatilindeki çocuklar için 
sinema günleri etkinliği 
hazırladı. Temmuz ayında 6 
akşam parklarda çocuk sine
ması gösterimleri düzen
lenecek. Sinema filmlerini 
izleyen çocuklara patlamış 
mısır ikramı da yapılacak.  

Keyifli bir yaz akşamı 
yaşamak isteyen Ataşehirli 
çocuklar, ücretsiz olarak 
gerçekleştirilecek Çocuk 
Sinema Günleri boyunca 6 
farklı parkta; "Lorax", "Hotel 
Transilvanya", "Mucizeler 
Parkı", "Kırmızı", "Şarkını 
Söyle" ve "Hadi Gidelim" 

isimli çocuk filmleriyle bu
laşacak. Sinema gösterimleri 
akşam saat 21.00’de başlay
acak. 
İlk Film Gösterimi 8 Tem

muz’da Başlıyor 
İlk etkinlik 8 Temmuz 

Pazartesi günü Kayışdağı 
Mahallesi 80. Yıl Cumhuriyet 
Parkı’nda "Lorax" isimli 
çocuk filminin gösterimiyle 
başlayacak.  

Ardından 17 Temmuz’da 
Mevlana Mahallesi 30 Ağus
tos Parkı’nda "Hotel Transil
vanya" isimli çocuk filmi ve 
22 Temmuz’da Ferhatpaşa 
Mahallesi Prof. Dr. Necmet

tin Erbakan Parkı’nda "Mu
cizeler Parkı" isimli çocuk 
filminin gösterimi yapılacak. 
Programın devamında; 24 
Temmuz’da Esatpaşa Ma
hallesi Âşık Veysel Parkı’nda 
“Kırmızı”, 29 Temmuz’da 
Mustafa Kemal Mahallesi 
Şükrü Sarıtaş Parkı’nda 
"Şarkını Söyle" ve 31 Tem
muz’da da Örnek Mahallesi 
Şehit Jandarma Er Fatih Çay
başı Parkı’nda “Hadi Gide
lim” isimli çocuk filmleri 
gösterilecek.  

FİLM GÖSTERİMLERİ: 
08.07.2024  Kayışdağı 

Mah. 80. Yıl Cumhuriyet 

Parkı  "Lorax" 
17.07.2024  Mevlana 

Mah. 30 Ağustos Parkı  
"Hotel Transilvanya" 

22.07.2024  Ferhatpaşa 
Mah. Prof. Dr. Necmettin Er
bakan Parkı  "Mucizeler 
Parkı" 

24.07.2024  Esatpaşa 
Mah. Aşık Veysel Parkı  "Kır
mızı" 

29.07.2024  Mustafa 
Kemal Mah. Şükrü Sarıtaş 
Parkı "Şarkını Söyle" 

31.07.2024  Örnek Mah. 
Şehit Jandarma Er Fatih Çay
başı Parkı "Hadi Gidelim"

Ataşehir Belediyesi tarafından hazırlanan kültür sanat etkinlikleri kapsamında 
Ataşehir’deki parklar, “Çocuk Sinema Günleri” etkinliğine ev sahipliği yapacak.  

ATAŞEHİR’DE YENİDEN 
KULLANIM PAZARI:  
İKİNCİ EL ÜRÜNLER 

SATIŞA SUNULACAK

LGS sınavında 
500 tam puan 

alan imam  
hatipli öğrenciler 
İstanbul'da bir 

araya geldi

VETBÜS sahipsiz minik 
dostlarımız için yollarda

ÇOCUK SİNEMALARI ATAŞEHİR’DEKİ 

PARKLARA TAŞINIYOR
Atıl duruma gelmiş ürünlerin yeniden 

kullanımı sağlayarak atık miktarının azaltıl
masına katkı sunan “Ataşehir Yeniden Kul
lanım Pazarı”, yaz boyunca devam edecek. 
Katılımcılar satmak veya takas etmek iste
diği en az 20 adet ikinci el eşyasını ücretsiz 
stantlarda satışa sunabilecek. 

Yaz boyunca iki haftada bir cumartesi 
akşamları düzenlenecek Ataşehir Yeniden 
Kullanım Pazarlarının ilki 13 Temmuz’da 
İçerenköy Mahallesi Muhtar Tacim Ayvadaş 
Parkı’nda kurulacak. 

Bilinçli tüketim ve geri dönüşüm 
kültürünün gelişimine katkı sağlamak 
amacıyla Ataşehir Belediyesi tarafından 
hayata geçirilen Ataşehir Yeniden Kullanım 
Pazarı’nda, kıyafetten ev aksesuarına, oyun
caktan kitaba, takıdan elektronik eşyaya 
kadar pek çok ürün satışa sunulacak. 

Atık azaltımı, ürünlerin yeniden kullanımı 
ve maddelerin geri dönüşümü hakkında 
farkındalık yaratmak amacıyla Ataşehir 
Belediyesi tarafından gerçekleştirilecek 
olan "Ataşehir Yeniden Kullanım Pazarı"na 
kullanmadığınız eşyalarınızla katılarak siz 
de katkı sağlayabilirsiniz. Ücretsiz stant 
başvurusunda bulunarak; satmak veya 
takas etmek istediğiniz en az 20 adet 2. el 
eşyanızı getirebilir, pazarı ziyaret edenlere 
satabilirsiniz.  

Ataşehir Yeniden Kullanım Pazarı’nda; 
kıyafet, ev aksesuarı, takı, kitap, tablo bar
dak, biblo, tohum, bitki, elektronik, kutu 
oyunları, oyuncak gibi 2. el eşyaların takası 
ve satışı gerçekleştiriliyor.   

Yıpranmış, yırtık, kirli hijyenik olmayan 
ürünler, iç giyim, tarak, makyaj malzemesi, 
kişisel bakım ürünleri, el emeği ile yapılmış 
ve hiç kullanılmamış takı ile aksesuar gibi 
eşyaların takas ve satışına ise izin ver
ilmiyor.  

 
ATAŞEHİR YENİDEN KULLANIM 

PAZARI 
Tarih: 13 Temmuz 2024 Cumartesi 
Saat: 17.00  21.00 
Yer:  Muhtar Tacim Ayvadaş Parkı 

(İçerenköy Mahallesi, Buket Sokak) 
 
Stant Başvuru Linki: 

https://forms.gle/z18BNfvqQgTPbcSf6 
 
BAŞVURU ŞARTLARI 
•Kontenjan sınırlı sayıda olduğundan 

yeterli sayıya ulaşıldığında kayıt linki kap
atılacaktır. 

•Stant başvuruları ücretsizdir. 
•Formdaki bilgiler kişi beyanı esas alı

narak doğru kabul edilecektir. Dolayısıyla 
stant hakkı kazanan kişiye aittir. Başka bir 
kişiye devretmek söz konusu olmayacaktır. 

•Kazanan kişi ilan edilen saat aralığında 
standının başında durmak zorundadır. 

•Başvuru yapan kişinin takası ya da satışı 
yapılacak ürünlerin sektöründe hiçbir ticari 
faaliyette bulunmaması gerekmektedir. 

•Konsept dışında alanda başka bir 
ürünün satışına asla izin verilmeyecektir. 

•Her stantta en az 20 (yirmi) parça ürün 
bulundurulması zorunludur. 

•Satılan ürünler arasında etiketli (sıfır) 
ürün satılması söz konusu olmayacaktır. 

•Her kişiye bir masa tahsisi yapılacaktır. 
Katılımcıların masa örtülerini yanında ge
tirmesi gerekmektedir. Ürünlerin getir
ilmesi, düzenlenmesi kişinin kendi 
sorumluluğundadır. 

•Ataşehir Belediyesi satıcı ve alıcı arasın
daki fiyat belirleme aşamasında taraf ol
mayacaktır. Satıcı ürünün değerini kendi 
belirleyecektir. 

•Ataşehir Yeniden Kullanım Pazarı, kişi
lerin kendilerine ait 2. el eşyalarını sattıkları 
bir oluşumdur. Dolayısıyla bir ticari faaliyet 
olmadığından kredi kartı hesap numarası 
kullanımı söz konusu olmayacaktır. Alışver
işler nakit para kullanımı ile yapılacaktır.  

Eğitim öğretim sürecinde LGS 
eğitim destek programıyla 
öğrencilerin ve ebeveynlerinin 
yüzünü güldüren Küçükçekmece 
Belediyesi, tercih döneminde de 
onları yalnız bırakmıyor.  

Liselere Giriş Sınavı sonrası 
tercih yapacak öğrenciler için 
ücretsiz tercih danışmanlığı 
hizmeti başlatan Küçükçekmece  
Belediyesi, uzman rehber öğret
menler eşliğinde,  Cennet, Ka
narya, Halkalı, Mehmet Akif ve 
Sefaköy Bilgievlerinde, 17 Tem
muz’a dek ücretsiz tercih danış
manlık hizmeti verecek.  

17 Temmuz’a dek devam ede
cek 

Ücretsiz tercih danışmanlığı 
noktalarında öğrencilere; tercih 
işlemlerinin nereden ve nasıl 
yapılabileceği, okul seçiminde 
dikkat edilmesi gereken nokta
lar, fen liseleri, sosyal bilimler 
liseleri, Anadolu Liseleri, 
Anadolu İmam Hatip Liseleri ve 
proje okulları ile Mesleki ve 
Teknik Anadolu Liseleri 
hakkında bilgiler veriliyor. 

Tercihlerin süreci iyi bilen uz
manlarla yapılması gerektiğini 

ifade eden Kanarya Bilgi Evi Re
hber Öğretmeni Serpil Kara, 
“Hem ebeveyn hem öğrenciler 
için oldukça stresli olan LGS 
sürecinde onların yanında ol
maya özen gösteriyoruz.  Danış
manlık hizmetimiz 17 Temmuz’a 
kadar devam etmektedir. Ran
devu alarak, bize ulaşabilirler” 
dedi.  

Öğrenciler ve ebeveynler 
hizmetten memnun 

Kanarya Bilgi Evi’nden LGS 
eğitim desteği alan Serkan 
Bişkin, “Kanarya Mahallesi’nde 
ikamet ediyorum. LGS eğitim 
programına yazıldığımda bize, 
LGS kaynak kitapları ve yaprak 
testlerden oluşan bir eğitim çan
tası hediye edildi. Eğitim 
sürecinde teknolojik imkânları 
sağlayan sınıflarda eğitim aldık. 
Şimdi de tercih yapmak için an
nemle buraya geldim. Bu süreçte 
her zaman yanımızda olan öğret
menlerimize teşekkür ederim” 
diye konuştu.  

Oğlunun LGS sürecinde 
Küçükçekmece Belediyesi’nin 
ücretsiz eğitim desteğinden 
memnun kaldığını ifade eden 

Şükran Bişkin ise, “LGS süreci 
başladığında ne yapacağımızı 
bilmiyorduk. Dershane fiyatları 
ve eğitim masrafları oldukça zor
layıcıydı. Bilgi Evi’nde LGS eğitim 
desteğini duyunca hemen kayıt 

yaptırdık. Hem sınavdan önceki 
hem de sınavdan sonraki süreçte 
tercih işlemlerinde sürekli 
yanımızda oldular. Eğitimde de 
bizi yalnız bırakmayan 
Başkanımız Kemal Çebi’ye çok 

teşekkür ederim” dedi.  
LGS öğrencileri, ücretsiz 

danışmanlık hizmetinden hafta 
içi 09.0017.30 saatleri arasında, 
444 4 360 numaralı telefondan 
randevu alarak, faydalanabilirler.  

İBB ile Eyüpsultan Belediyesi’nin ortak
laşa çalışması VETBÜS ile sokaklarda 
yaşayan sahipsiz minik dostlarımızın 
sağlık taramaları yapılıyor. Veteriner 
hekimler her gün 11.00 – 14.00 saatleri 
arasında sokaktaki dostlarımız için ücret
siz hizmet veriyor. 
İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nde 

(İBB) ve Eyüpsultan Belediyesi’nde 
görevli veteriner hekimler, özel olarak 
hazırlanmış VETBÜS adı verilen araçla, 
ilçenin farklı noktalarında sokaktaki 
sahipsiz minik dostlarımız için ücretsiz 
hizmet veriyor. 

Daha fazla sokak hayvanına ulaşmak 
amacıyla başlatılan çalışma Eyüpsultan 

Meydanı’nda bulunan İBB Çözüm 
Merkezi İletişim Noktası önünde başladı. 

Çalışmanın ikinci gününde ise VETBÜS, 
Akşemsettin Mahallesi Alperen Caddesi 

Akşemsettin Ma
halle Muhtarlığı 
önüne geldi. 

 
SAĞLIK TAARA

MASINDAN 
MİKROÇİP UYGU
LAMASINA 

Veteriner 
hekimler burada 
sokak hayvan
larına sağlık tara

ması, aşılama, içdış paraziter ile mikroçip 
uygulaması yaptı. Yapılan kontrollerde 
ciddi bir hastalığı olmayan minik dostlara 
ayakta tedavi uygulandı. Mikroçiple kim

liklendirilen minik dostların sisteme 
kaydı yapıldı. 

 
2 AYDA 280 SOKAK HAYVANINA SAĞ

LIK TARAMASI 
VETBÜS ile 2 ayda yaklaşık 280 sokak 

hayvanına sağlık taraması ve parazit 
uygulaması yapıldı. 

Yapılan kontrollerde durumu kötü olan 
hayvanlar İBB’ye ait hayvan bakım evler
ine götürülüyor. Hayvanlar sağlıklarına 
kavuşana kadar burada tedavi ediliyor. 

VETBÜS 4 Temmuz çarşamba günü ise 
Güzeltepe Mahallesi Üç Tepe Sokak 
ESMEK Mesleki Eğitim Kursu önünde ola
cak. 

Liselere Geçiş Sistemi (LGS) kap
samındaki merkezi sınavda 500 tam 
puan alan imam hatipli öğrenciler, 
ÖNDER İmam Hatipliler Derneği'nin 
etkinliğinde buluştu.Sepetçiler Kas
rı'nda düzenlenen "Tercihim Gele
ceğim" etkinliğine, ÖNDER İmam 
Hatipliler Derneği Başkanı Abdullah 
Ceylan, Milli Eğitim Bakanlığı Din Öğre
timi Genel Müdürlüğü Öğrenme Süreç
leri ve Sosyal Etkinlikler Daire Başkanı 
İhsan Erkul ile Türkiye genelinde birinci 
olan imam hatipli 27 öğrenci ve velileri 
katıldı. 

Etkinlikte konuşan Ceylan, gençlerin 
birkaç yıllık düzenli, disiplinli ve yoğun 
çalışmalarının başarısını kutladıklarını 
belirtti.Ceylan, imam hatip okullarının 
zirveyi göğüslediğini anlatarak, "Hem 
LGS sınavında hem de YKS'de Anadolu'

nun neredeyse 50'ye varan ilinde 
şampiyonlar çıkarıyoruz. YKS'de ilk 
100'ü, ilk bini yine bu ülkenin hamu
runu karan, mayası olan gençler ve 
kadrolar oluşturuyor." ifadelerini kul
landı.Konuşmaların ardından birbir
leriyle sınav tecrübelerini paylaşan 
gençler, en yüksek puanlı 6 imam hatip 
lisesinin alanda açtığı stantları gezerek 
bilgi aldı.Şampiyon öğrencilerden Niğde 
Muhsin Yazıcıoğlu İmam Hatip Or
taokulu mezunu Hamza Kaya, AA 
muhabirine yaptığı açıklamada, "Aşırı 
çalışmadım ama çalışırken düzgün 
çalıştım. Yanlışlarıma geri dönüp bak
tım. Çok soru çözmesem de az çözdük
lerimi iyi çözdüğüm için böyle oldu. 
Okulda derslerimi dinledim, kendim de 
gayret ettim. Denemelerde bir kez tam 
puan yapabilmiştim, LGS ikinci kez 

oldu." diye konuştu.Etkinliğe Türk Milli 
Futbol Takımının formasıyla katılan 
Kaya, spora ilgi duyduğunu, lisede 
Galatasaray, üniversitede ise Boğaziçi'ni 
hedeflediğini dile getirdi. 

Rize Şehit Erhan Dural Kız İmam 
Hatip Ortaokulu'ndan 
Zeynep Cihan, sınava 
hazırlanma sürecinde 
ailesi ve öğretmen
lerinden büyük destek 
gördüğünü söyledi.Sis
tematik çalıştığını kayde
den Cihan, "500 puan 
almak istiyordum ama 
beklemiyordum. LGS 
benim girdiğim en iyi 
deneme gibi geçmedi 
ama sonuç güzel oldu. 
Ailem ve okulum da çok 

sevindi, okulumun ilk tam puan alan 
öğrencisiyim. Çok mutluyum, sev
inçliyim." dedi.Cihan, okul seçimi 
konusunda hala kararsız olduğunu 
ancak ileride uzay mühendisliği oku
mak istediğini sözlerine ekledi. 

KÜÇÜKÇEKMECE BELEDİYESİ’NDEN LGS 
MARATONUNDA ÖĞRENCİLERE TAM DESTEK
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trenDyOl Süper Lig ekiplerindenKonyaspor'da Teknik Direktör Ali Çamdalı,takımın son yıllarda kaybettiği gücünü ye-niden ortaya çıkarmak ve yeniden korku-lan bir deplasman takımı olmak istedikle-rini belirtti. Çamdalı, takımla 1. etap kampçalışmalarını sürdürdüğü Kayacık Tesisle-ri'nde, basın mensuplarıyla bir araya geldi.Yeni sezon hazırlıkları kapsamında, 2.etap kamp çalışmalarını 8 Temmuz Pazar-tesi gününden itibaren Kayseri'de sürdüre-ceklerini ifade eden Çamdalı, "Kayseri'de2. etap çalışmalarını tamamlayıp, Sloven-ya'ya gideceğiz. Kayseri'de Hollanda ekip-lerinden Almere City ile hazırlık maçı ya-pacağız." dedi. Çamdalı, takımın Sloven-ya'da yapacağı 3. etap kamp çalışmaları-nın, hazırlık maçlarıyla geçeceğini ve 4 ha-zırlık maçı yapmayı düşündüklerini aktar-dı. Hazırlık maçlarını dişli rakiplerle yapa-caklarını vurgulayan Çamdalı, "Kendi gü-cümüzü ve durumumuzu analiz edebilmekiçin iyi rakipler tercih etmek istiyoruz.Umarım o kampı da sağlıklı bir şekilde ta-mamlayıp lige başlarız. Oyuncular en iyişekilde hazırlanıyor." diye konuştu.Yeni sezona dair planlarına da değinenÇamdalı, şöyle devam etti:"Ligin son 4 haftasında kariyerim baş-ladı. Tabi ki bu maçlarda puan önemliydi,ama kafamdaki oyun mantalitesini de sa-haya yansıtmaya çalıştım. Güçlü bir takımve taraftarı heyecanlandıran bir oyun ya-ratmak istiyorum. Aynı zamanda son yıl-larda kaybettiğimiz oyun gücünü de ortayaçıkarmak istiyorum. Bunu taraftarımızlabirlikte baraşabiliriz. Tek amacım tekrarkorkulan bir deplasman haline gelmek. Enbüyük isteğim ve arzum bu. Bunun için degerekli yüklemelere bugün başladık."Çamdalı yeni transferler Yusuf Erdo-ğan, Calusic ve Ufuk Akyol'un kariyerli veiyi oyuncular olduğunu, ancak bazı takvi-yeler de yapmaları gerektiğini, bu doğrul-tuda, yönetim ve scout ekibinin çalışmala-rını sürdürdüğünü sözlerine ekledi.

Konyaspor, korkulan 
bir deplasman takımı

olmak istiyor

663. Tarihi Kırkpınar Yağlı Güreşle-ri'nin resmi açılış töreni Edirne'de gerçek-leştirildi.Sarayiçi Er Meydanı'ndaki tören, saygıduruşu ve İstiklal Marşı'nın okunmasıylabaşladı.Kırkpınar Marşı'nın da seslendirildiğitörende, geçen yılın başpehlivanı AntalyalıYusuf Can Zeybek, göndere bayrak çekti.Edirne Valisi Yunus Sezer, her şehrinbir bayramı olduğunu Edirne'nin de herkente nasip olmayacak bayramının "Kırk-pınar" olduğunu söyledi.663. yıldır geleneği sürdürmenin onu-runun yaşandığını ifade eden Vali Sezer,"Bugüne kadar yağlı güreşlerin yaşatılma-sına emek veren, dualarla, milli ve manevideğerleri bugüne taşıyan rahmete kavuşanpehlivanlarımızı rahmetle, minnetle anıyo-ruz. Bundan sonra da bu değeri geleceknesillere aktarmak için çaba göstereceği-mizi bilmenizi istiyorum." dedi.Yunus Sezer, Sarayiçi Er Meydanı'ndapehlivanlar güreşirken sadece tribünlerde-ki güreş seyircisinin değil ekranları başın-da izleyen 86 milyonun yüreğinin çarptığı-nı ifade etti.Pehlivanlara başarı dileyen, organizas-yona emeği geçenlere, destek olanlara te-şekkür eden Vali Sezer, "Bundan sonrakigüreşler bugünden daha güzel olur." dedi.Edirne Belediye Başkanı Filiz GencanAkın da Kırkpınar'ın "yağlı güreşlerinolimpiyatı" olduğunu söyledi.Asırlardır süren, Türk'ün ata sporunuyaşatmanın büyük mutluluğunu yaşadıkla-rının altını çizen Akın, "Evladını, torununualıp dualı çayıra gelen fedakar seyircileri-mize minnettarım." diye konuştu.Kendilerini yalnız bırakmadıkları içingüreş seyircisine, organizasyona emeği ge-çenlere teşekkür eden Akın, Kırkpınar'ınyiğitlik, dostluk, kardeşlik, saygı, güreşlerinzirvesi demek olduğunu ifade etti.Türkiye Geleneksel Güreşler Federas-yonu Başkanı İbrahim Türkiş de 663. Tari-hi Kırkpınar Yağlı Güreşleri'ne erişmeninonurunun yaşandığını söyledi.Yeni konseptiyle çok güzel güreşlergerçekleşeceğini aktaran Türkiş, "Son 40yılın en güzel Kırkpınar'ı yaşanacak, ger-çek güreşe doyacağız." dedi.Kırkpınar'da 15 yıl güreş ağalığı yapan,4 altın kemerli Kırkpınar Güreş Ağası Sey-fettin Selim ise ata sporuna 15 yıl hizmetetmenin mutluluğunu yaşadığını belirtti.

663. Tarihi Kırkpınar
Yağlı Güreşleri'nin

açılış töreni 
gerçekleştirildi

Beşiktaş, 19 YaşAltı Futbol Takımı'nınteknik direktörlüğüneVeli Kavlak'ın getirildiği-ni duyurdu.Siyah-beyazlı kulüp-ten yapılan açıklamada,"Beşiktaş 19 Yaş Altı Ta-kımı'mızın teknik direk-törlüğüne, eski futbolcu-muz Veli Kavlak getiril-di." ifadesi kullanıldı.Veli Kavlak için Be-şiktaş Futbol TakımlarıGenel Koordinatörü Sa-met Aybaba'nın da katıl-dığı imza töreni düzen-lendi. Aybaba, Kavlak'abaşarı dileğinde bulun-du. Veli Kavlak, imza tö-

reninin ardından BJKNevzat Demir Tesisle-ri'nde 19 Yaş Altı Takı-mı'nın teknik ekibi veoyuncularıyla bir arayageldi.2011-2018 yıllarındaBeşiktaş'ta oynayan vemücadeleci kimliğiyle önplana çıkan Veli Kavlak,omuz sakatlığı nedeniyleson döneminde uzunsüre forma giyememişti.Kavlak, 2022 Ağustos'tafutbolculuk kariyerininoktaladığını açıklamış-tı. Veli Kavlak, siyah-be-yazlılarda 2 kez SüperLig şampiyonluğu yaşa-dı.

Denizli Gazeteciler Cemiye-tinde yönetim kurulu üyeleriylebirlikte basın toplantısı düzenle-yen Denizlispor Başkanı AhmetYalın Yıldırım, kulübün şirketleş-me girişimlerinin tamamlandığınıifade ederek, Denizlispor’un artıkdernek statüsünde olmadığını,anonim şirketi olarak yönetilece-ğini söyledi.Denizlispor Kulübü YönetimKurulu Başkanı Ahmet Yalın Yıldı-rım ile yönetim kurulu üyeleri, Denizli Ga-zeteciler Cemiyeti (DGC) İlyas HaytanToplantı Salonu’nda basın mensupları ilebir araya geldi. Uzun süredir gündemdeolan şirketleşme sürecinin bugün itibariile tamamladığını açıklayan Başkan Yıldı-rım, Denizlispor'un dernek statüsündençıkıp önce Futbol Kulübü ardından Deniz-lispor A.Ş. olduğunu söyledi. Denizlispor'aait 2 tane şirket oluştuğunu dile getirenBaşkan Yıldırım, "Denizli Eğitim A.Ş. veDenizli Sportif A.Ş. olmak üzere iki şirketkuruldu. İki şirketin de tüm sorumlukları-nı şahsım olarak ben devraldım. An itiba-

riyle Gençlik Spor İl Müdürlüğü'nün bizle-re iletmiş olduğu bir tüzük var. Bu tüzüğeuygun olacak şekilde düzenlemeleri yap-tık ve Ticaret Odası’nda işlemlerimizi ta-mamlamış bulunuyoruz. Gençlik Spor İlMüdürlüğü'ne evraklarımızı verdik. Mü-dürlük de Türkiye Futbol Federasyonu'naonay için evraklarımızı gönderdi. Mali ye-terlilik tablolarımız şirketleşmek için uy-gun bulundu" ifadelerine yer verdi.Başkan Yıldırım, Denizlispor'da şir-ketleşme hamlesinin ardından atacaklarıbüyük adımla Denizlispor'u ayağa kaldı-racaklarını belirtti. Şirketleşme üzerinden

gerçekleşecek olan ilk proje-yi de Denizli'ye açıkladı. De-nizlispor A.Ş.’nin yüzde 50hissesi ile 500 milyon TL ge-lir elde etmeyi hedefledikle-rini dile getiren Başkan Yıl-dırım, “Her paya da 1 milyonTL değer biçtik. Hedefimizyüzde 50 hisse ile 500 mil-yon TL gelir elde etmek”şeklinde konuştu.Denizlispor’da Mayısayında yapılan genel kurulda eski başkanMehmet Uz’dan 429 milyon lira borçlakulübü devralan Başkan Ahmet Yalın Yıl-dırım güncel borç durumunu da paylaştı.Başkan Yıldırım, yeşil siyahlı kulübünbugün itibariyle borcunun 411 milyon527 bin lira olduğu söyledi. Borcun dağılı-mından bahseden Başkan Yıldırım, kulü-bün eski futbolculara, kulüplere ve mena-jerlere toplam borcunun 329 milyon liraolduğu, yöneticilere olan borcun 11 mil-yon lira, kamu kurumlarına olan borçlartoplamının da 24 milyon lira olduğunusöyledi.

Galatasaray Kulübü, 
24. şampiyonluğu 

üyeleriyle Galatasaray
Adası'nda kutladı

Galatasaray Kulübü, 24. SüperLig şampiyonluğunu kulüp üyelerininkatılımıyla kutladı. Galatasaray Ada-sı'nda gerçekleştirilen kutlamaya başkanDursun Özbek, yönetim kurulu üyelerive kulüp üyeleri katıldı. Sarı-kırmızılıüyeler için Kuruçeşme'den hareket edenteknelere ek olarak Kalamış'ta bulunantesislerden de tekne kaldırıldı. "Gün 5Temmuz, hedef 5 yıldız. Bizde kutlamabitmez." sloganıyla düzenlenen organi-zasyonda Galatasaray Kulübü BaşkanıDursun Özbek konuşma yaptı. Güzel birgecede bir arada olduklarını belirten Öz-bek, şunları söyledi: "Kazandığımız şam-piyonluğun üzerinden 40 gün geçti. 40gün 40 gün gece Galatasaraylılar şampi-yonluğu kutladı. Şampiyonluk sayımız24'e ulaştı. Sırada bu sezonu kazanmakvar. Bunun için çalışmalarımıza devamediyoruz. Kimse merak etmesin en iyisi-ni yapacağız. Mayıslar her zaman olduğugibi Galatasaray'ın olacak. Şu tesadüfebakın, bugün 5 Temmuz, hedefimiz 5.yıldız. 5. yıldızı önümüzdeki sene inşal-lah gururla burada kutlayacağız."

Ozan Tufan, yeni sezon hazırlıklarınıMacaristan'ın Szeged kentinde sürdürenbordo-mavili takımın antrenmanı önce-sinde basın mensuplarına açıklamalardabulundu. Bordo-mavililerin Hull City'denkadrosuna kattığı oyuncu, hedefleri bulu-nan bir takımda olduğunu belirterek, "Bü-yük takımda, büyük camiadayım. Çokmutluyum. Trabzon şehrine, yöneticileri-ne ve başkanımıza bana bu kulüpte oyna-ma şansı verdikleri için çok teşekkür ede-rim." şeklinde konuştu. Ozan Tufan, büyükbir camiada olduğunu ifade ederek, "Po-tansiyelime ve yeteneklerime güveniyo-rum. Böyle bir camiada olduğum içinmutluyum. Trabzonspor yöneticilerineçok teşekkür ederim bana bu şansı ver-dikleri için. Hocamla henüz rolüm hakkın-da konuşma yapmadık. Beklentilerin bü-yük olduğunu biliyorum. Kendi potansiye-lime güveniyorum, yeteneklerime güveni-yorum. Elimden gelenin fazlasını yapaca-ğımdan kimsenin şüphesi olmasın." ifade-lerini kullandı. Transferi öncesinde teknikdirektör Abdullah Avcı ile bir araya geldi-ğini aktaran Ozan Tufan, şunları kaydetti:"Hocayla konuştuğumuzda bana senin5-6 mevkide oynayabilme özelliğin oldu-ğu için 'Ben 5-6 transfer yapıyormuşumgibi düşünüyorum.' dedi. Günümüz futbo-

lunda bir oyuncunun birçok mevkide oy-nayabildiğini görüyoruz. Ben de o yete-neklere sahip olduğum için kendimi şanslıhissediyorum. Hocanın bu bakış açısındanmutluyum." Ozan Tufan, milli takımdatekrar formayı giymek istediğini vurgula-yarak, "Milli takım hayalim var. O duygula-rı yeniden tatmak istiyorum. Trabzons-por'un da bana bu konuda yardımcı olabi-leceğini düşünüyorum. Elimden geleninfazlasını yaparak seçilmek istiyorum."dedi. Takımda kamp öncesi transferin bü-yük bölümünün bitmesinin şampiyonlukyarışında önemli bir avantaj olduğunudile getiren Ozan Tufan, "Transferlerin ço-ğunun bitmesi bir kulüp ve camia için çokönemli. Sezona hazır bir şekilde girmekçok önemli. Ben dahil buraya yeni gelenisimler var. Bunların adaptasyon süreçlerivar. Bunu bu kamp sürecinde aştığımızıdüşünüyorum. Sezona bu şekilde girebil-mek çok önemliydi. Şampiyonluk içinönemli bir durum." şeklinde konuştu.Ozan Tufan, transferi öncesinde Hull

City'den takım arkadaşı Abdülkadir Ömürile görüşmediğini de belirterek, şöyle de-vam etti: "Abdüş (Adülkadir Ömür) çoksevdiğim, çok beğendiğim bir kardeşim.Onunla beraber Hull City'de oynadık.Onunla görüşmem olmadı. Başkanımız vehocamız rica ettiği için ben Trabzons-por'un teklifini kimseye söylememiştim.Abdüş'ün haberi olunca o beni aradı. Bende ona düşüncelerimi söyledim transferleilgili. O da benim için iyi olabileceğini, ye-niden milli takıma seçilebileceğimi, Trab-zonspor ile hedeflerimi gerçekleştirebile-ceğimi söyledi. Onun düşünceleri de be-nim için önemliydi. O yüzden ona da te-şekkür ediyorum. Yurt dışından ve Türki-ye'den birkaç teklif oldu. Hull City ilekontratım vardı. Abdullah hocamız vebaşkanımız arayana kadar benim de he-deflerim vardı. İki tarafın da hedefleri ört-üştüğü için buraya geldim." Taraftarlarateşekkür eden Ozan Tufan, "Taraftarlarlailgili konuşacak olursak böyle bir karşıla-ma beklemiyordum. Daha öncesinde oy-

nadığım büyük bir camia vardı. O yüzdenbeni geldiğimde bağırlarına bastıkları içinonlara da sizlerin huzurunuzda teşekkürediyorum. Beni Trabzon şehrinde havali-manında öyle güzel karşıladıkları için te-şekkür ediyorum." şeklinde konuştu. OzanTufan, İngiltere'de 2 yılda 20 gol atması-nın tesadüf olmadığını da vurgulayarak,şunları söyledi: "Kendimi orta saha mev-kisinde daha rahat hissediyorum. İki 10numara ile oynuyorduk Hull City'de. Fark-lı bir sistemimiz vardı. Orta sahada kendi-mi daha iyi hissediyorum. Yeteneklerimidaha iyi ortaya koyduğumu düşünüyo-rum. Ben iki senede 20 gol attım. Skorlar-dan ziyade iyi bir futbol oynadığımı söyle-yebilirim. İki senede 20 gol atmanın da te-sadüf olmadığını düşünüyorum. Milli ta-kım beklentilerim vardı ama davet alama-mam üzücü benim adıma. Tabii ki çeyrekfinale çıkmamız bizi mutlu ediyor. İnşallahsonuna kadar giderler, biz de çok mutluoluruz. Bir dahaki kamp döneminde deinşallah kadroda olurum."

Yeni transfer Ozan Tufan,
açıklamalarda bulundu

Denizlispor dernek statüsünden
şirket statüsüne geçti

Beşiktaş 19 Yaş Altı Futbol Takımı'nın
teknik direktörü Veli Kavlak oldu

Trabzonspor'un yenitransferi Ozan Tufan,potansiyeline ve ye-teneklerine güvendi-ğini belirterek, böylebir camiada bulun-duğu için mutlu ol-duğunu söyledi.
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Yeni detaylı beyin  
haritasıyla kelimelerin 
anlamlarını belirleyen 

nöronlar bulundu 

7 TEMMUZ 2024 PAZAR

Nature dergisinde yayımlanan araştırmaya 
göre, bilim insanları, yaşayan bir insanın beynin
deki kelimelerin dilsel özelliklerini belirlemekle 
görevli olduğunu düşündükleri bazı nöron gru
plarının şimdiye kadar çıkarılan en detaylı hari
tasını oluşturdu. 

Haritanın incelenmesi sonucunda, beynin 
sesin anlama dönüştürülmesinde belirli kate
gorideki beyin hücrelerini kullandığı ortaya çıktı. 

Kulağa gelen bir kelimenin sesi, beyindeki 
işitme korteksi adı verilen bölgede işleniyor 
ancak bir kelimenin "dilsel anlamı", yani ana 
fikri, beynin üst düzeyli işlevlerinin gerçekleştiği 
prefrontal kortekste çözülüyor. 

Söz konusu süreçler, beyindeki kan akışının 
görüntüleri incelenerek analiz ediliyor ve araştır
macılara kelimelerin beynin ilgili nöronlarıyla 
eşleştirilmesi imkanı tanıyor. 

Araştırmacılardan ABD'deki Massachusetts 
Teknoloji Enstitüsü beyin cerrahı Ziv Williams, 
araştırmanın, beynin kelimeleri dil 
kütüphanesinde nasıl sakladığını anlama yol
unda atılmış bir adım olduğunu kaydetti. 

 
Williams ve ekibi, epilepsi ameliyatı geçirmek 

üzere olan 10 deneğin beynine, epilepsi nöbet
lerinin kaynağını belirlemek için elektrotlar yer
leştirdi. 

Elektrotlar, deneklerin prefrontal korteksin
deki yaklaşık 300 nöronun gerçek zamanlı tep
kisini kaydetmeye olanak sağladı. 

 
Benzer anlamdaki kelimelere beyindeki 

aynı nöronlar tepki veriyor 
Deneklere, toplamda yaklaşık 450 kelime 

içeren İngilizce kısa cümleler dinletildi ve bilim 
insanları hangi nöronların ne zaman aktif hale 
geldiğini kaydetti. 

Araştırmada, her kelime için yaklaşık 2 veya 3 
farklı nöronun aktif hale geldiği ortaya çıktı. Daha 
sonra aynı nöronal aktiviteyi harekete geçiren 
kelimeler arasındaki benzerliğe bakıldı. 

 
Belirli bir nöron grubunun, benzer kategoril

erdeki kelimelere tepki verdiği görüldü. Beynin 
birbiriyle ilişkilendirebileceği "ördek" ve "yu
murta" gibi kelimelerin de aynı nöronları tetik
lediği tespit edildi. 

 
"Yukarıda" ve "arkasında" gibi daha soyut ke

limelere ise farklı nöron grupları yanıt verdi. 
 
Öte yandan, prefrontal korteksteki nöronların 

kelimeleri seslerine göre değil, anlamlarına göre 
ayırt ettiği belirlendi. Örneğin bir denek, "oğul" 
kelimesini duyduğunda aile üyeleriyle ilgili 
nöronlar aktifleşirken ses olarak benzer bir ke
limeye aynı nöronlar tepki vermedi. 

 
Araştırmacılar, nöronların tetiklenmesini izley

erek deneklerin ne duyduğunu belirli ölçüde be
lirleyebildi. 

 
Deneğin duyduğu cümlenin tam olmasa da bir 

canlıyla mı, bir eylemle mi veya bir yiyecekle mi 
ilgili olduğu tespit edilebildi. 

 
Bilim insanları, nöronlardan doğrudan kayıt 

yapmanın, beyin taramalarından çok daha hızlı 
olduğunu, dili doğal hızında anlamanın konuşma 
yetisini kaybetmiş insanlara bu yetiyi yeniden 
kazandırabilecek beyinbilgisayar arayüz ciha
zları geliştirmede faydalı olacağını düşünüyor.

Malatya Umut Kent’te düzenlenen Kod: Umut pro
jesi açılış töreni Malatya İl Milli Eğitim Müdür 
Yardımcısı Ekrem Demir, Malatya İl Milli Eğitim Şube 
Müdürü Yasin Kocaman, Bilkom Genel Müdürü Fikret 
Ballıkaya ve Token Finansal Teknolojiler Pazarlama 
ve Kurumsal İlişkiler Direktörü Sabri Şimşek’in 
katılımıyla gerçekleşti.  

Kod: Umut projesi, 6 Şubat 2023’te yaşanan de
premlerin ardından Koç Holding ve Koç Topluluğu 
şirketleri tarafından AFAD koordinasyonunda kuru
lan Malatya Umut Kent’te, lise öğrencilerine kodlama 
ve web geliştirme alanlarında eğitim fırsatları 
sunuyor. Proje kapsamında, Bilkom ve Token tarafın
dan teknolojik altyapıya sahip tam donanımlı bir 
eğitim sınıfı oluşturuldu. Eğitim programları, pro
jenin eğitim tedarikçisi Hub21 tarafından organize 
ediliyor. Bu projeyle; akademik eğitimin yanı sıra, 
öğrencilerin sosyalleşebileceği ve kişisel gelişimlerine 

katkıda bulunabileceği bir ortam sağlanması hede
fleniyor. Kod: Umut projesinden mezun olan öğrenci
lerin; teknoloji alanında güçlü bir altyapıya sahip 
olmalarını sağlamak, eğitim ve kariyer hayatlarında 
başarılı olmalarını desteklemek programın temel 
amaçları arasında. 

Öğrenciler, sınıf sorumlusu rehber öğretmen 
eşliğinde, eğitim tedarikçisi Hub21'in çevrim içi ders 
programlarından faydalanıyorlar. Eğitimler es
nasında, Hub21’in eğitim platformuna ve kodlama 
eğitiminin önemli uygulamalarından CodeDuo App’e 
erişim imkanı da sağlanıyor. Haziran ayında başlayan 
ilk 24 derslik kur, Ağustos ayının ilk yarısında tamam
lanacak ve eğitimi başarıyla tamamlayan öğrencilere 
sertifikaları verilecek.  

Kod: Umut projesi’nde, eğitim tedarikçisi Hub21'in 
deneyimli eğitmenlerinin yanı sıra, Bilkom ve Token 
profesyonelleri de projede mentor olarak yer alıyor, 

öğrencilerin eğitim ve kariyer hayatlarında onlara yol 
göstermeyi hedefliyor.  

Malatya İl Milli Eğitim Şube Müdürü Yasin Koca
man yaptığı değerlendirmede, “Dayanışma ruhu ile 
ortaya çıkan Kod: Umut projesinin gençlerimize 
hayırlı olmasını diliyorum. Teknoloji ve dijital 
dünyanın hızla geliştiği bir çağda; yapay zeka, robotik 
kodlama ve yazılım becerileri geleceğin önde gelen 
meslekleridir. Çocuklarımızın bu beceriye erken yaşta 
erişmesi yaratıcıklarını artıracak, problem çözme 
yeteneklerini geliştirecek ve başarıya ulaşmalarını 
sağlayacaktır. Gençlerimizin yazılım ve algoritma bil
gileri sayesinde gelecekte çok başarılı projeler ürete
ceklerine eminim.” dedi. 

Bilkom Genel Müdürü Fikret Ballıkaya ise konuş
masında şu ifadelere yer verdi, “Türkiye’nin Dijital 
Yaşam Koçu olarak, teknoloji perakende sektörün
deki lider konumumuzla; dünyanın önde gelen 

markalarını kullanıcılarla buluşturuyoruz. İnanıyoruz 
ki teknoloji, insanların hayatlarına dokunabilir ve 
yaşamlarına değer katabilir. Bu vizyonumuz doğrul
tusunda Token ile ortak olarak hayata geçirdiğimiz, 
Kod: Umut projemizle Malatya Umut Kent’te yaşayan 
gençlerimizin teknolojiye erişimini artırmayı ve on
ları topluma faydalı bireyler olarak yetiştirmeyi 
amaçladık. Gençlerimizin geleceğe umutla baka
bilmeleri için onlara balık vermek yerine balık tut
mayı öğretmek istiyoruz. Geleceğin dünyasında 
gençlerimizin başarılı olabilmesi için teknolojiyi ve 
kodlamayı öğreterek, mesleki becerilerini 
geliştirmelerini ve kariyer yolculuklarında umutla il
erlemelerini hedefliyoruz. Projemize katılan öğrenci
lerimizin çevrelerine örnek olacaklarına ve daha fazla 
genç arkadaşımızın onlardan ilham alacağına inanıy
oruz.” dedi. 

Uraloğlu, Türksat'ta düzenlenen basın 
toplantısında, 4 Haziran'da Space X'in, 
ABD'nin Florida Eyaleti'ndeki Cape 
Canaveral Uzay Üssü'ne yollanan 
Türkiye'nin ilk yerli ve milli haberleşme 
uydusu Türksat 6A'nın son durumuyla 
ilgili değerlendirmelerde bulundu. 

 
Türkiye'nin 1994'te Türksat 1B ile 

başlayan uydu yayıncılığı serüvenini ilk 
yerli ve milli haberleşme uydusu Türk
sat 6A ile taçlandıracak olmasının guru
runu paylaştıklarının altını çizen 
Uraloğlu, ülkenin son yıllarda uydu ve 
uzay teknolojilerinde önemli katettiğini 
söyledi. 

 
Uraloğlu, haberleşme uyduları, Türk

sat 1B'yi 1994'te, Türksat 1C'yi 1996'da, 
Türksat 2A'yı ise 2001'de hizmete aldık
larına ve bu uyduların ömürlerini 
tamamladığına işaret ederek, "Aktif olan, 
Türksat 3A'yı 2008'de, Türksat 4A'yı 

2014'te, Türksat 4B'yi 2015'te uzaya 
gönderdik. Türksat 5A'yı 2021'de ve son 
olarak Türksat 5B'yi de 2022'de hizmete 
aldık. Türksat 6A ise Türk mühendisleri 
eliyle TUSAŞ'taki Uzay Sistemleri Ente
grasyon ve Test Merkezi'nde (USET) 
üretildi. Bu da ülkemiz için ayrı bir 
önem taşıyor." ifadelerini kullandı. 

 
Türksat 6A'nın hikayesinin, teknoloji 

transfer programıyla, Türksat 3A'nın 
yapımı sırasında başladığını anlatan 
Uraloğlu, Türksat tarafından başlatılan 
program ile 3A'nın yanı sıra 4A ve 
4B'nin yapımında Türksat mühendis
lerinin de yer almasının sağlandığını dile 
getirdi. 

 
Uraloğlu, Türksat 6A'nın üretim 

sürecine ilişkin de değerlendirmelerde 
bulunarak, şunları kaydetti: 

 
"2015'te Türksat ve Savunma Sanayii 

Başkanlığı işbirliğiyle TUSAŞ tesis
lerinde kurduğumuz USET'te işe 
başladık. 26 Aralık 2016'da ayrıntılı 'kri
tik gözden geçirme fazı'nı yaptık. Isıl 
Yapısal Yeterlilik Modeli'ni ise 2018 yılı 
sonunda tamamlayarak ikinci kritik göz
den geçirme fazına geçtik. Bu fazı da 
2018'in kasım ayında tamamlayarak 
2019 başında Mühendislik Modeli'nin 
yapımını başlattık. 2022'de tamam
ladığımız Mühendislik Modeli'nin ardın
dan yine 2022'nin haziran ayında Uçuş 
Modeli Başlangıç Fonksiyonel Testleri'ni 
gerçekleştirdik. Uzaya göndereceğimiz 
Uçuş Modeli'nin Isıl Vakum Testleri'ni 
2022'nin aralık ayında tamamladık. 
Yine, Uçuş Modeli'nin Titreşim ve 
Akustik Testleri'ni ise Ağustos 2023'te 
bitirdik. Şok Testleri'ni Kasım 2023'te, 
Son Fonksiyonel Testleri Ocak 2024'te 
SİEYTİAR (CATR) Testleri Mart 
2024'te, Kütle Özellikleri Ölçümü'nü de 
Nisan 2024'te tamamlayarak, işlevsel 
testlerimizin hepsini bitirmiş olduk. 
Türksat 6A tüm testlerden başarıyla 
geçtikten sonra Space X tesislerine yol
ladık." 

 
Fırlatma prosedürleri 
Başarılı bir nakil sürecinin ardından 

başlayan ve yaklaşık 1 ay süren fırlatma 
prosedürlerinde sona gelindiğini be
lirten Uraloğlu, şu ifadeleri kullandı: 

 
"Türksat 6A uydumuzu artık fırlatma 

merkezinden Falcon 9 roketi ile ABD 
yerel saati ile 8 Temmuz 2024 saat 
17.20'de, Türkiye saati ile 8 Temmuz'u 9 
Temmuz'a bağlayan gece 00.20'de uzaya 
gönderecek şekilde geri sayıma 
başladık. Uydunun fırlatma anını (lift 
off) referans alırsak bu andan itibaren 
yakıt deposu ilk ayrılması 195'inci 
saniyede gerçekleşecek. Tam olarak 35 
dakika 55 saniye sonra ise Türksat 6A 
uydusu roketin ikinci katından (second 
stage) ayrılacak. Uydunun roketten 
ayrılmasından sonra da yaklaşık 70'inci 
dakikada geçici yörüngesine ulaşarak ilk 
sinyali almayı hedefliyoruz. Uydunun 
ayrılma anından sonra sinyalin alınması, 
hiçbir sorun yaşamadan fırlatmanın ve 
ayrılmanın başarılı gerçekleştiğini 
gösterecek. Fırlatmanın ardından 
kimyasal itki sistemi ile yola çıkacak 
olan uydumuz 35 bin 786 kilometre 
uzaklıkta 42 derece doğu boylamındaki 
kalıcı yörüngesine ulaşarak yörünge 
testlerine başlamayı planlıyoruz. 
Yörüngeye ulaşmasının ardından da 
yaklaşık 1 ay sürecek testlerin ardından 
Türksat tarafından yörüngede teslim alı
narak Türksat 6A uydumuzu faaliyete 
geçirmeyi hedefliyoruz." 

 
Uraloğlu, Türksat 6A'nın faaliyete 

geçtiğinde hem mevcut uyduların 
yedekliliğini sağlayacağına hem de kapa
siteyi artıracağına işaret ederek, uy
dunun, yer sabit haberleşme uydusu 
olarak Türkiye'deki uydu ekosisteminde 
büyük bir kilometre taşı olacağını vur
guladı. 

Uydunun, TV yayıncılığı başta olmak 
üzere, veri haberleşme alanında da 
hizmet sağlayacağının altını çizen 
Uraloğlu, geniş bir kapsama alanında 
ülkenin uydu haberleşme ihtiyaçlarını 
karşılayabileceğini söyledi. 

 
Uraloğlu, mevcut uyduların hizmet 

vermediği Hindistan, Tayland, Malezya 
ve Endonezya'nın da kapsama alanına 
gireceğini belirterek, şu değer
lendirmede bulundu: 

 
"Böylece ilk kez kendi ürettiğimiz bir 

uydu üzerinden bu ülkelerdeki yerel 
televizyon kanallarına da ulaşabileceğiz. 
Türksat 6A ile Türkiye'nin uydularının 
ulaştığı nüfus, 3,5 milyardan 5 milyara 
çıkacak. Kesintisiz televizyon yayıncılığı 
açısından önem arz eden KuBantta tele

vizyon yayını yaptığımız uydularımızı 
yedekleyeceğimiz frekans bantları da 
yer alıyor. Bu anlamda yedeklilik açısın
dan önem arz eden 6A ile sunduğumuz 
hizmetler de ek kapasiteyle artacak. 
Türksat 6A'nın hizmete girmesi ile Türk
sat'ın bölgeye yönelik uydu hizmeti ihra
catının önemli ölçüde artmasını da 
planlıyoruz." 

 
"Yurt dışında görev yapan İHA'ların 

kontrolü Türksat uydularıyla daha 
güvenli hale gelecek" 

Şu anda hizmet veren Türksat 5B 
başta olmak üzere, tüm Türksat uydu
larıyla dünyanın dört bir yanında 
ülkenin İHA'larını kontrol altında 
tutabildiklerini dile getiren Uraloğlu, 
"Yani artık İHA'larımızın kontrolüne 
dışarıdan müdahale edilmesi mümkün 
değil ve bu uydu iletişimi, özellikle İHA 
operasyonlarında oyunun kurallarını 
değiştiren bir unsur olarak ortaya 
çıkıyor. Özellikle yurt dışında görev 
yapan İHA'ların kontrolü Türksat uydu
larıyla daha güvenli hale gelecek. Uydu 
iletişimi, veri iletimi için güvenli ve 
şifreli kanallar sağlayarak, yetkisiz er
işim veya müdahale riskini en aza indi
recek. Aynı şekilde Türksat 6A da artık 
bu imkanımızın çok geniş bir alana 
yayılmasını sağlayacak." dedi. 

 
Uraloğlu, uzay vatandaki yörünge 

hakkını da güvence altında aldıklarına 
işaret ederek, sadece deniz ve karada 
değil uzaydaki hakların da sonuna kadar 
takipçisi olacaklarını vurguladı. 

 
Ülkenin Türksat 6A'dan edindiği 

tecrübelerle bölgesindeki ülkeler için 
haberleşme uydusu üretim merkezi ha
line de geldiğini belirten Uraloğlu, uy
dunun üretimiyle ülkenin haberleşme 
uydusu üreten ülkeler arasında yerini 
aldığını ve uydu ihracatçısı konumuna 
yükseldiğini anlattı. 

 
Uraloğlu, Space X'in, ABD'nin Florida 

Eyaleti'ndeki Cape Canaveral Uzay 
Üssü'nde bulunan Türksat Uydu Pro
gramları Direktörü Fatih Ayhan'a bağ
landı, fırlatma süreci hakkında bilgi aldı. 

 
Ayhan, Türksat 6A'nın, söz konusu 

uzay üssünde fırlatılacak ilk uydu 
olduğunu söyledi.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, "Uydunun roketten ayrılmasından sonra 
yaklaşık 70'inci dakikada geçici yörüngesine ulaşarak ilk sinyali almayı hedefliyoruz." dedi. 

Bilkom ve Token deprem bölgesindeki gençleri teknoloji eğitimiyle buluşturuyor 

Türksat 6A'nın fırlatılmasında 
geri sayım başladı 

NPPES NÜKLEER ENERJİ  
SEKTÖRÜNÜN ULUSLARARASI 

HUB NOKTASI OLDU 
Sıfır karbon ve enerjide arz 

güvenliği politikaları doğrultusunda 
ülkelerin enerji karmalarında nük
leer enerjinin payının artırmayı 
hedeflediğinin konuşulduğu 
günümüzde, İstanbul’da dev bir bu
luşma gerçekleşti. Ankara Sanayi 
Odası (ASO) ve Nükleer Sanayi 
Derneği (NSD) tarafından düzenle
nen 10.  Nükleer Santraller Zirvesi, 
bin 600 nükleer enerji sektörü tem
silcisi ile 252 firmayı ağırladı. Ulus
lararası kimliği ile dikkat çeken 
Zirve, Rusya, Çin Halk Cumhuriyeti, 
Güney Kore, Almanya, Fransa, İn
giltere, Slovenya, İtalya, Bulgaristan, 
Romanya, Hindistan ve İsviçre’den 
nükleer endüstrinin lider isimlerini 
buluşturdu. Sunduğu iş birliği fır
satlarıyla bugüne kadar birçok iş 
birliğinin doğduğu yer olan 
NPPES’te, 325 yeni iş birliği 
görüşmesi de gerçekleştirildi. 

Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakan
lığı’nın destekleriyle düzenlenen 
10. Nükleer Santraller Zirvesi, 23 
Temmuz 2024 tarihlerinde  Hilton 
Bomonti Konferans Merkezi’nde 
düzenlendi. 

Nükleer enerji katma değerli 
sektörlerin gelişimini sağlıyor 

Ankara Sanayi Odası Başkanı 
Seyit Ardıç, “Küresel iklim krizinin, 
çevresel olduğu kadar ekonomik 
boyutuyla da ele alınması ve tüm iş 
süreçlerimizi yeniden düşünmem
izi gerektirdiği bir gerçek. Bu nok
tada da fosil yakıtlarla 
karşılaştırıldığında çevreci kim
liğinin yanı sıra oldukça ucuz olan 
nükleer enerji kullanımının artışı, 
enerji karmamızı çeşitlendirerek 
arz güvenliğimize de olumlu yansıy
acaktır. Elektriği yoğun olarak kul
lanan biz sanayiciler, nükleer 
enerjinin ülkemizin sıfır karbon 
hedefine ulaşma ve yüksek katma 
değerli üretimin gelişmesindeki 
stratejik öneminin farkındayız. 
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